Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia dla przetargu nieograniczonego o wartości niższej od kwoty określonej w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku - Prawo zamówień publicznych.

nr sprawy: **FT-2018/02/02**

**GŁÓWNY INSTYTUT GÓRNICTWA**

**PLAC GWARKÓW 1**

**40-166 KATOWICE**

Tel. (32) 259-26-47; Fax (32) 25-85-997

NIP: 634-012-60-16; KRS: 0000090660

http://www.gig.eu

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA   
(W SKRÓCIE: SIWZ)**

*dla zamówienia* o *nazwie:*

**Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

Specyfikacja istotnych warunków zamówienia zawiera ….. stron.

Zatwierdzona przez:

Katowice, dnia …………….

Spis treści

[ROZDZIAŁ I. ZAMAWIAJĄCY (NAZWA I ADRES) 3](#_Toc501519962)

[ROZDZIAŁ II. TRYB UDZIELENIA ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 3](#_Toc501519963)

[ROZDZIAŁ III. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA 3](#_Toc501519964)

[ROZDZIAŁ IV. INFORMACJA NA TEMAT CZĘŚCI ZAMÓWIENIA I MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT CZĘŚCIOWYCH 11](#_Toc501519965)

[ROZDZIAŁ V. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT WARIANTOWYCH 11](#_Toc501519966)

[ROZDZIAŁ VI. INFORMACJA NA TEMAT PRZEWIDYWANYCH ZAMÓWIEŃ POLEGAJĄCYCH NA POWTÓRZENIU TEGO SAMEGO RODZAJU USŁUG 12](#_Toc501519967)

[ROZDZIAŁ VII. MAKSYMALNA LICZBA WYKONAWCÓW, Z KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY ZAWRZE UMOWĘ RAMOWĄ 12](#_Toc501519968)

[ROZDZIAŁ VIII. INFORMACJE NA TEMAT AUKCJI ELEKTRONICZNEJ 12](#_Toc501519969)

[ROZDZIAŁ IX. INFORMACJA W SPRAWIE ZWROTU KOSZTÓW W POSTĘPOWANIU 12](#_Toc501519970)

[ROZDZIAŁ X. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERTY WSPÓLNEJ (PRZEZ DWA LUB WIĘCEJ PODMIOTÓW) 12](#_Toc501519971)

[ROZDZIAŁ XI. INFORMACJA NA TEMAT PODWYKONAWCÓW 13](#_Toc501519972)

[ROZDZIAŁ XII. TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA. 13](#_Toc501519973)

[ROZDZIAŁ XIII. PODSTAWY WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA; WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ORAZ WYKAZ OŚWIADCZEŃ I DOKUMENTÓW, POTWIERDZAJĄCYCH SPEŁNIANIE WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ORAZ BRAK PODSTAW WYKLUCZENIA. 14](#_Toc501519974)

[ROZDZIAŁ XIV. KORZYSTANIE Z ZASOBÓW INNYCH PODMIOTÓW W CELU POTWIERDZENIA SPEŁNIANIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU 18](#_Toc501519975)

[ROZDZIAŁ XV. PROCEDURA SANACYJNA - SAMOOCZYSZCZENIE 19](#_Toc501519976)

[ROZDZIAŁ XVI. INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI ORAZ PRZEKAZYWANIA DOKUMENTÓW 20](#_Toc501519977)

[ROZDZIAŁ XVII. OPIS SPOSOBU UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SPECYFIKACJI ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA 20](#_Toc501519978)

[ROZDZIAŁ XVIII. OSOBY ZE STRONY ZAMAWIAJĄCEGO UPRAWNIONE DO POROZUMIEWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI 21](#_Toc501519979)

[ROZDZIAŁ XIX. WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM 21](#_Toc501519980)

[ROZDZIAŁ XX. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ 22](#_Toc501519981)

[ROZDZIAŁ XXII. OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY 24](#_Toc501519982)

[ROZDZIAŁ XXIII. MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT 25](#_Toc501519983)

[ROZDZIAŁ XXIV. INFORMACJE O TRYBIE OTWARCIA I OCENY OFERT 25](#_Toc501519984)

[ROZDZIAŁ XXV. OPIS KRYTERIÓW, KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY BĘDZIE SIĘ KIEROWAŁ PRZY WYBORZE OFERTY, WRAZ Z PODANIEM ZNACZENIA TYCH KRYTERIÓW I SPOSOBU OCENY OFERT 26](#_Toc501519985)

[ROZDZIAŁ XXVI. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI ROZLICZANIA SIĘ W WALUTACH OBCYCH 27](#_Toc501519986)

[ROZDZIAŁ XXVII. INFORMACJE DOTYCZĄCE UMOWY 27](#_Toc501519987)

[ROZDZIAŁ XXVIII. POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCOM W TOKU POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO 28](#_Toc501519988)

[Załącznik nr 1 do SIWZ 30](#_Toc501519989)

[Załącznik nr 2 do SIWZ 32](#_Toc501519990)

[Załącznik nr 3 do SIWZ 34](#_Toc501519991)

[Załącznik nr 4 do SIWZ 36](#_Toc501519992)

[Załącznik nr 5 do SIWZ 37](#_Toc501519993)

[Załącznik nr 6 38](#_Toc501519994)

**POSTANOWIENIA**

**SPECYFIKACJI ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**(SIWZ)**

### ROZDZIAŁ I. ZAMAWIAJĄCY (NAZWA I ADRES)

Główny Instytut Górnictwa

Plac Gwarków 1

40-166 Katowice

zwany dalej „Zamawiającym”

### ROZDZIAŁ II. TRYB UDZIELENIA ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

Postępowanie prowadzone jest w trybie **przetargu nieograniczonego** zgodnie z ustawą z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2017 r. poz. 1579) zwaną w dalszej części „ustawą”. W sprawach nieuregulowanych zapisami niniejszej SIWZ, stosuje się przepisy wspomnianej ustawy.

### ROZDZIAŁ III. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA

**Kody CPV:**

71220000-6 Usługi projektowania architektonicznego

71000000-8 Usługi architektoniczne, budowlane, inżynieryjne i kontrolne

71248000-8 Nadzór nad projektem i dokumentacją

1. **Przedmiotem zamówienia** objętego niniejszym postępowaniem jest:

* wykonanie części projektu budowlanego "Zmiana do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016 r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH";
* wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" wraz z przedmiarami, kosztorysem inwestorskim i specyfikacjami technicznymi wykonania i odbioru robót budowlanych
* nadzór autorski w okresie realizacji wyżej wymienionych inwestycji.
  1. **Zakres projektu budowlanego**
     1. Projekt nowego szybu windowego dla dwóch dźwigów - obejmującego przestrzeń istniejącego dźwigu i części toalety przyległej do klatki schodowej
     2. Przebudowę pozostałej części istniejącej toalety (wraz z pionami wentylacyjnymi i sanitarnymi) na pomieszczenie techniczne i pod najem, dostosowanie projektu łazienki na 1 piętrze do geometrii windy (wraz projektami instalacji)
     3. Projekt zagospodarowania terenu obejmujący przebudowę strefy wejściowej zgodnie z załączoną koncepcją
     4. Projekt przebudowy strefy wejściowej na parterze.
  2. **Wykaz wymaganych opracowań wchodzących w skład dokumentacji do projektu budowlanego i wykonawczego**
     1. Projekt zagospodarowania terenu
* Przebudowa strefy wejścia i parkowania wraz z podniesieniem terenu przy projektowanym wejściu, miejscami parkingowymi, małą architekturą, oświetleniem, zabezpieczeń istniejących sieci i instalacji, informacją wizualną i zielenią – zgodnie z załączoną koncepcją na aktualnej mapie przeznaczonej do celów projektowych wraz z wszelkimi niezbędnymi uzgodnieniami i opracowaniami
* Inwentaryzacja zieleni wraz z pozwoleniem na wycinkę/przesadzenie drzew
* Uzyskanie warunków i uzgodnień zabezpieczeń/przebudowy istniejącego uzbrojenia terenu,
* Mapa do celów projektowych,
* Uzgodnienie z rzeczoznawcą ds. przeciwpożarowych
  + 1. Branża architektoniczna i konstrukcyjno-budowlana obejmująca:
* Projekt wyburzeń i zamurowań wraz z inwentaryzacją w zakresie niezbędnym do wykonania projektu
* Projekt szybu dźwigowego, dwóch dźwigów osobowych na min. 8 osób każdy, w tym przynajmniej jeden do przewozu osób niepełnosprawnych. Szyb dźwigowy dostosowany do wymogów projektu napowietrzania klatki schodowej (wraz z szybem dźwigowym) – system napowietrzania klatki schodowej w realizacji, projekt napowietrzania szybu dźwigowego będzie dostosowany do projektowanych dźwigów.
* Przebudowa strefy wejścia (zgodnie z załączoną koncepcją) obejmująca przeniesienie drzwi wejściowych w miejsce pomieszczeń ochrony, likwidację wejścia od strony zachodniej – zastąpienie oknem, powiększenie holu o przestrzeń pomieszczeń 0.33, 0.33a i 0.33b, przesunięcie wydzielenia klatki schodowej – (dostosowanie do projektowanego dźwigu); powiększenie otworów okiennych w ścianie północnej (w planowanej strefie wejścia).
* Przebudowa pomieszczenia istniejącej toalety na pomieszczenie techniczne i pod najem (na piętrach 2-12):
* zaprojektować podzielenie pozostałej części toalety na dwa pomieszczenia: większe biurowe z oknem i wejściem od strony istniejących pomieszczeń biurowych, mniejsze techniczne z wejściem od strony korytarza
* zaprojektować wejście do planowanego pomieszczenia technicznego w miejscu istniejących pionów wentylacyjnych i sanitarnych wraz z zamknięciem stropów, obudowaniem hydrantu od strony pomieszczenia przegrodą ognioodporną
* zaprojektować wentylację pomieszczenia technicznego i biurowego
  + 1. Branża instalacji sanitarnej obejmująca:
* Zmianę lokalizacji istniejącego hydrantu wraz z jego oddzieleniem przeciwpożarowym EI30 od sąsiedniego pomieszczenia.
* Przebudowę instalacji c.o. w obrębie strefy wejściowej i projektowanego pomieszczenia biurowego (za windą)
* Podłączenie zlewu w okolicy recepcji do istniejących pionów (obecnie w trakcie wymiany)
* Zaprojektowanie wentylacji projektowanych pomieszczeń
  + 1. Branżę instalacji elektrycznej obejmującą:
* instalację zasilania i sterowania dźwigów osobowych;
* instalację kontroli dostępu drzwi w strefie wejścia;
* instalację oświetlenia zewnętrznego w rejonie strefy wejścia;
* instalację odgromową w zakresie istniejących przewodów odprowadzających w rejonie strefy wejścia.
  + 1. Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót dla każdej branży.
    2. Szczegółowe kosztorysy inwestorskie oraz przedmiary robót dla każdej branży, obejmujące całkowity zakres prac koniecznych do wykonania, z uwzględnieniem: prac demontażowych i pomiarowych, zabezpieczenia budynku podczas prowadzenia robót (obiekt użytkowany), sprzątania obiektu w trakcie prowadzenia robót.
    3. Uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych projektu budowlanego i wykonawczego oraz wszystkie niezbędne uzgodnienia projektów wynikające z obowiązujących przepisów.
  1. Uwzględnienie zaleceń zawartych w Postanowieniu Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015 r. oraz Ekspertyzie Technicznej dotyczącej możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I GIG-u, Al. Korfantego 79 Katowice, opracowana przez Fire Ekspert Adam Biczycki w kwietniu 2015r. stanowiących załączniki do SIWZ.
  2. Uwzględnienie rozwiązań przyjętych w dokumentacji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH opracowanej przez BIURO INŻYNIERYJNO-PROJEKTOWE PRINT SP Z O.O. 41-500 Chorzów ul. Kościuszki 6 lokal 111 w lutym 2016r
  3. Współpraca z projektantem instalacji elektrycznych i napowietrzania klatki schodowej

1. **Uzgodnienia projektowe.**

2.1. Wykonawca przedmiotu zamówienia na etapie realizacji opracowań projektowych ma obowiązek uzyskania akceptacji wszelkich rozwiązań projektowych (w tym doboru zastosowanych materiałów) w zakresie wszystkich branż z upoważnionymi przedstawicielami Zamawiającego.

2.2. Projekt budowlany musi być zaakceptowany przez Zamawiającego. Będzie stanowił część załącznika do wniosku „Zmiana do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH"

2.3. Wykonawca ma obowiązek uzgodnić projekt budowlany oraz projekty wykonawcze z rzeczoznawcą ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych oraz wszystkie niezbędne uzgodnienia projektów wynikające z obowiązujących przepisów

2.4. Potrzebę dokonania uzgodnień Wykonawca zgłaszać będzie drogą mailową.

2.5. Zamawiający będzie organizował wg potrzeb naradę w siedzibie Zamawiającego, na której muszą być obecni wszyscy projektanci branżowi.

2.6. Wykonawca ma obowiązek uwzględnić wytyczne projektowe projektantów opracowujących zmiany do projektu PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH w zakresie projektów elektrycznych, napowietrzania, aranżacji wnętrz:, w celu prawidłowego sporządzenia kompletnej dokumentacji projektowej i kosztorysowej.

2.7. Wykonawca ustali z Zamawiającym podział kosztorysów i przedmiarów na działy, w celu umożliwienia zlecania poszczególnych prac etapowo.

1. **Pozwolenie na budowę.**

Zamawiający uzyska pozwolenie na budowę na projektowane prace budowlane związane ze "Zmianą do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH";

Wykonawca dostarczy wszelkie niezbędne oświadczenia, zaświadczenia, opracowania, rysunki, uzgodnienia Zamawiającemu w formie uzgodnionej ze wskazanym przedstawicielem Zamawiającego. Przekazane materiały będą częścią projektu budowlanego „Zmiany do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016 r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH",

1. **Nadzór autorski.**

W ramach niniejszego zamówienia jest również pełnienie nadzoru autorskiego przez projektantów poszczególnych branż podczas realizacji inwestycji. Nadzór autorski będzie zlecany według potrzeb wynikających z postępu robót. Powiadomienia będą dokonane telefonicznie, faksem lub e-mailem, minimum na 3 dni przed oczekiwanym pobytem. Zamawiający przewiduje 20 wizyt na budowie. Ilość ta może ulec zmianie w zależności od wynikających potrzeb.

Opis obowiązków w ramach nadzoru autorskiego zawiera załącznik nr **7 do SIWZ** – wzór umowy na nadzór autorski.

1. **Szczegółowe wymagania dotyczące przedmiotu zamówienia.**
   1. Zamawiający wymaga, aby dokumentacja projektowa będąca przedmiotem postępowania przetargowego została wykonana zgodnie z:

* Rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 2 września 2004r. w sprawie szczegółowego zakresu i formy dokumentacji projektowej, specyfikacji technicznych wykonania i odbioru robót budowlanych oraz programu funkcjonalno-użytkowego (t.j. Dz. U. z 2013r. poz. 1129) oraz art. 30 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1597).
* [Rozporządzeniem w sprawie szczegółowego zakresu i formy projektu budowlanego - D.U. poz. 1554 z 2015, D.U. poz. 762 z 2013, D.U. poz. 462 z 2012](http://www.a-ronet.pl/a_prawo/projekt/projekt.html) – z uwzględnieniem punktu 3
* Prawo budowlane Dz.U. 1994 nr 89 poz. 414, z późniejszymi zmianami - tekst ujednolicony Dz.U. 2017 poz. 1332
  1. Projekt budowlany oraz projekty wykonawcze muszą zawierać realizację zaleceń zawartych w Postanowieniu i Ekspertyzie wyszczególnionych w pkt 1.3.
  2. Wytyczne dla branży architektonicznej i konstrukcyjno-budowlanej:
     1. Szyb dla dwóch dźwigów w miejscu istniejącego dźwigu i łazienki (przeznaczonej do likwidacji. Dopuszcza się zachowanie istniejącego szybu jeśli taka będzie decyzja projektanta. Windy nie będą obsługiwać piwnicy. W budynku jest 14 kondygnacji naziemnych (w tym jedna techniczna, której windy nie będą obsługiwać). W szybach wind zainstalowana zostanie wentylacja przeciwpożarowa (napowietrzanie – objęte odrębnym zleceniem – należy uwzględnić wytyczne projektanta instalacji). Podszybie w piwnicy budynku
* Dźwigi przeznaczone dla min. 8 osób (każdy) oraz dla osób niepełnosprawnych – minimalna szerokość otworu drzwiowego 90x200cm w świetle przejścia
* Dźwigi o min. prędkości 1m/s.
* Napęd dźwigów – elektryczny (szafa sterownicza zamontowana w istniejącej maszynowni – z możliwością przebudowy maszynowni)
* 13 przystanków dla każdego dźwigu (nie obsługują piwnicy i kondygnacji technicznej
* Drzwi przystankowe i kabinowe teleskopowe otwierane automatycznie z regulacją prędkości i siły zamykania; wykonane ze stali nierdzewnej szczotkowanej
* Kabina:
* Okładzina ścian - stal nierdzewna szczotkowana,
* Wykończenie podłogi – trudnościeralna wykładzina PCW o grubości min.3 mm
* Sufit – stal nierdzewna szczotkowana perforowana (wzór do wyboru przez inwestora), oświetlenie nad sufitem
* Lustro – powierzchnia około 50% ściany tylnej lub bocznej
* Poręcz – ze stali nierdzewnej
* Wentylator – zamontowany w suficie
* Oświetlenie kabiny – przez sufit
* Oświetlenie awaryjne – w kasecie dyspozycji lub przez sufit
* Kaseta dyspozycji zamontowana na wysokości przystosowanej dla osób niepełnosprawnych – stal nierdzewna, przyciski wandaloodporne z sygnalizacją przyjęcia dyspozycji, wyświetlacz położenia kabiny, przycisk - zamknij drzwi / otwórz drzwi, przyciski z informacją w alfabecie Braille’a, blokada kluczykowa
* Kasety wezwań – zamontowane na wysokości przystosowanej dla osób niepełnosprawnych, wykonane ze stali nierdzewnej Przyciski wandaloodporne z sygnalizacją przyjęcia wezwania, przyciski z informacją w alfabecie Braille’a, kaseta na każdym przystanku wyposażona w informację o kondygnacji na której znajduje się kabina.
* Wymóg środków dwustronnej łączności. Zgodnie z dyrektywą dźwigową 95/16/WE wymagane są środki dwustronnej łączności ze służbami ratowniczymi, w które powinna być wyposażona każda kabina dźwigowa.
* W razie pożaru i zaniku prądu zjazd obu kabin na poziom parteru
  + 1. Przebudowa pozostałej części toalety na pomieszczenie techniczne i biurowe, dostosowanie projektowanych łazienek na 1 piętrze do geometrii windy (wraz z instalacjami: elektrycznymi, wod.-kan., wentylacją mechaniczną)
* Wyburzenie istniejących ścianek,
* Wykonanie otworu drzwiowego od strony korytarza w miejscu pionów wentylacyjnych wraz z likwidacją części pionów, uzupełnieniem stropów, obudową istniejącego hydrantu ścianą /przegrodą o wymaganej odporności ogniowej.
* Wykonanie wejścia do nowego pomieszczenia biurowego od strony przyległego pomieszczenia
  + 1. Przebudowa strefy wejścia w zakresie konstrukcyjno-budowlanym
* Przeniesienie drzwi wejściowych, likwidacja wejścia przy portierni od strony ul.Korfantego, zamknięcie otworu drzwiowego oknem; wykonanie nowego otworu drzwiowego w miejscu likwidowanych pomieszczeń ochrony, utworzenie wiatrołapu - podwójne drzwi automatyczne teleskopowe; Sterowanie drzwiami w razie pożaru zgodnie z wytycznymi projektanta wentylacji przeciwpożarowej; Zakres obejmuje wyłącznie roboty budowlane konstrukcyjne. Zestawienie ślusarki okiennej i drzwiowej wraz z wystrojem wnętrza poza zakresem zamówienia.
* Likwidacja schodów zewnętrznych od strony ul. Korfantego
* Powiększenie strefy wejściowej o pomieszczenia nr 33, 33a, 33b (zgodnie z załączoną koncepcją)
* Przebudowa okien w obrębie holu
* Przesunięcie ściany wydzielającej klatkę schodową - spowodowane dodaniem nowego dźwigu

1. Wytyczne dla PZT - branża drogowa, architektoniczna, konstrukcyjno-budowlana, instalacyjna:

* Podniesienie terenu przed wejściem do budynku, wraz z wykonaniem schodów terenowych, pochylni murków oporowych
* Likwidacja zewnętrznych schodów wejściowych od strony ul. Korfantego
* Mała architektura – zgodnie z załączoną koncepcją
* Oświetlenie terenu w rejonie strefy wejścia
* Projekt zieleni wraz z uzyskaniem pozwolenia na wycinkę/przesadzenie drzew
* Przeniesienie miejsca parkingowego dla osób niepoełnosprawnych
* Zabezpieczenie lub przebudowa kolidującego z inwestycją uzbrojenia terenu zgodnie z wytycznymi właścicieli sieci wraz z uzyskaniem niezbędnych warunków, uzgodnień

1. Wytyczne dla branży instalacji sanitarnej:

* Zaprojektowanie odwodnienia terenu zgodnie z wytycznymi projektu drogowego.
* Przebudowa lub zabezpieczenie istniejącego uzbrojenia w obszarze przebudowywanego terenu.
* Doprowadzenie wody i kanalizacji z pionów (obecnie w przebudowie) do strefy recepcji.
* Przebudowa instalacji co w obrębie holu wejściowego i przed portiernią – dobór grzejników po uzgodnieniu z projektantem wnętrz.
* Przebudowa instalacji co w obrębie projektowanych pomieszczeń na piętrach (pomieszczenie techniczne i biurowe).
* Wykonanie wentylacji obu w/w pomieszczeń.

1. Wytyczne dla branży instalacji elektrycznej:

* System sterowania dźwigów osobowych musi posiadać funkcję sprowadzenia ich na poziom parteru na wypadek pożaru.
* Instalację kontroli dostępu należy zaprojektować przy wykorzystaniu urządzeń firmy UNICARD, gdyż taki system jest zainstalowany w obiekcie.
* Przeprojektowanie istniejących odgromowych przewodów odprowadzających i złączy kontrolnych w związku ze zmianą strefy wejścia.

1. Projektowane urządzenia i materiały muszą posiadać wymagane obowiązującymi przepisami świadectwa dopuszczenia, deklaracje zgodności, aprobaty, certyfikaty CNBOP.
2. Kosztorysy inwestorskie oraz przedmiary robót należy wykonać w oparciu   
   o odpowiednie katalogi nakładów rzeczowych oraz aktualne informacje cenowe „Sekocenbud”. Kosztorysy muszą obejmować wszystkie prace do wykonania, w tym wszelkie prace demontażowe, rozbiórkowe istniejących instalacji, wymiany posadzek, konieczne skucia tynków, zmycia ścian i istniejących powłok malarskich, wszelkie prace budowlane związane z nowymi instalacjami, prace wykończeniowe, zabezpieczenie użytkowanego obiektu oraz sprzątanie w trakcie prowadzenia robót.
3. **Forma opracowania.**

Wykonawca przekaże Zamawiającemu opracowania projektowe w następujących formach:

* Projekt budowlany – część pisemną w formie papierowej jako wkładkę do projektu budowlanego złożonego z innych opracowań objętych odrębnym opracowaniem zgodnie z wytycznymi Inwestora. Część rysunkową w formie cyfrowej i papierowej jako wkładkę (jw.) – system numeracji rysunków określony przez Inwestora. Opracowanie wraz z wszystkimi niezbędnymi uzgodnieniami.
* Projekt wykonawczy: część opisowa i rysunkowa w formie papierowej w 5 egzemplarzach;
* kosztorysy i przedmiary w formie papierowej w 3 egzemplarzach;
* opracowania w formie elektronicznej w 3 egzemplarzach, zawierające:
* opisy i specyfikacje techniczne w formie edytowalnej oraz „pdf”,
* część rysunkową w formie edytowalnej „dwg” lub „dxf” oraz „pdf”,
* kosztorysy i przedmiary w rozszerzeniu „ath” lub „kst” oraz „pdf”.

1. **Wizja lokalna.**

Zamawiający organizuje wizję lokalną obiektu dotyczącego opracowania, która odbędzie się w dniu **20.03.2018r.** o godz. 10**00**.

Miejsce zbiórki – wejście główne do Pawilonu I GIG – Katowice, ul. Korfantego 79.   
Chęć uczestnictwa w wizji lokalnej należy zgłosić e-mailem na adres [phachula@gig.eu](mailto:phachula@gig.eu).

1. **Zamawiający udostępnia następujące materiały do wykonania zamówienia:**

* Postanowienie Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015r. (zostanie przekazane wyłonionemu w postępowaniu Wykonawcy)
* Ekspertyza Techniczna dotycząca możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I GIG-u, Al. Korfantego 79 Katowice, opracowana przez Fire Ekspert Adam Biczycki w kwietniu 2015r; (zostanie przekazane wyłonionemu w postępowaniu Wykonawcy)
* Rysunki w wersji pdf (dwg. lub dxf wybranemu oferentowi):
* koncepcji przebudowy strefy wejścia wraz ze zmianą zagospodarowania terenu w obszarze wejścia
* rysunki istniejącego budynku: rzuty wszystkich kondygnacji, przekrój, elewacje – na skutek prowadzonych prac stan istniejący ulega zmianie dlatego rysunki należy weryfikować w trakcie sporządzania dokumentacji

1. **Ogólna charakterystyka obiektu.**

Opis stanu istniejącego Pawilonu I GIG:

Budynek wysoki podpiwniczony z czternastoma kondygnacjami naziemnymi (w tym ostatnia kondygnacja techniczna) o funkcji biurowej, laboratoryjnej i usługowej.

Budynek połączony funkcjonalnie i komunikacyjnie z przyległymi od strony północnej budynkami niskimi (hala nr 10 i budynek S). Dojazd do budynku i wejście od strony Al. Korfantego.

Budynek wykonano w pierwszej połowie lat 70-tych. Był przeznaczony pod przychodnie lekarskie, pracownie, laboratoria i administrację (GIG). Obecnie pomieszczenia parteru zajmuje przychodnia. Na piętrze pierwszym zlokalizowane są biura i laboratoria GIG. Pozostałe kondygnacje przeznaczone są pod najem.

Do budynku prowadzą dwa wejścia: główne od strony zachodniej i ewakuacyjno-gospodarcze od strony wschodniej.

Budynek wyposażony w dwie klatki schodowe (wschodnia i zachodnia). Przy klatce zachodniej zlokalizowany jest dźwig osobowy obsługujący kondygnacje 0-12 (dźwig przeznaczony do przebudowy i rozbudowy). W klatce wschodniej umieszczono dźwig towarowo-osobowy. Obie klatki schodowe połączone są korytarzem. Wejście na kondygnację techniczną wyłącznie poprzez pomieszczenie na piętrze 12. Do piwnicy zejście wschodnią klatką schodową lub poprzez piwnice hali nr 10. Na piętrze pierwszym budynek połączony jest komunikacją poziomą z budynkiem S(od zachodu) i halą nr 10 (od wschodu). W latach 80-tych do budynku dobudowano pomieszczenie portierni wraz z pomieszczeniem biurowym (na piętrze) i przebudowano strefę wejścia.

Budynek posadowiony na żelbetowej płytowej skrzyni. Szkielet nośny stanowią dwuprzęsłowe ramy żelbetowe w rozstawie sześciometrowym. Strop nad piwnicą żelbetowy. Pozostałe stropy gęstożebrowe Ackermana. Dach nad ostatnią kondygnacją stanowi monolityczna płyta żelbetowa pokryta styropapą. Ściany wewnętrzne działowe, obudowa komunikacji poziomej i pionów murowane z cegły dziurawki. Niektóre ściany działowe z płyt GK bez wymaganych parametrów odporności ogniowej. Schody żelbetowe. Posadzki w komunikacji lastriko i gres. Posadzki w pomieszczeniach: gres, panele laminowane, wykładzina PCV i dywanowa.

Obecnie w budynku toczą się prace budowlane (pozwolenie na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r) związane: z budową nowych łazienek i dostosowaniem obiektu do odpowiedniego poziomu ochrony przeciwpożarowej (na podstawie Postanowienia Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015r.). W klatkach schodowych wykonywana jest instalacja napowietrzania klatki schodowej (projekt napowietrzania dźwigu będzie zmieniony odrębnym opracowaniem) oraz budowane są piony oddymiające grawitacyjnie korytarze. Ponadto wymieniane są piony wodociągowe, kanalizacji deszczowej i sanitarnej oraz układana jest nowa instalacja oświetlenia i oświetlenia ewakuacyjnego.

1. **Opis wymagań, o których mowa w art. 29 ust. 3a (umowa o pracę):**

Zamawiający określa wymagania zatrudnienia przez wykonawcę lub podwykonawcę na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane przez zamawiającego czynności w zakresie realizacji zamówienia, jeżeli wykonanie tych czynności polega na wykonywaniu pracy w sposób określony   
w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. - Kodeks pracy (Dz. U. z 2014 r. poz. 1502, z późn. zm.) w zakresie:

a) rodzaj czynności niezbędnych do realizacji zamówienia, których dotyczą wymagania zatrudnienia na podstawie umowy o pracę przez Wykonawcę lub podwykonawcę osób wykonujących czynności w trakcie realizacji zamówienia:

Zamawiający wymaga, aby czynności projektowe były wykonywane przez osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę. (nie dotyczy przy samozatrudnieniu)

b) sposobu dokumentowania zatrudnienia osób, o których mowa w art. 29 ust. 3a:

Zamawiający wymaga, aby Wykonawca przedłożył przed podpisaniem umowy oświadczenie dotyczące zatrudnienia na podstawie umowy o pracę, wraz z zanonimizowanym wykazem osób Wykonawcy przewidzianych do realizacji zamówienia, o których mowa w punkcie a).

W przypadku zmiany składu osobowego Wykonawca/podwykonawca zobowiązany jest każdorazowo do aktualizacji wykazu wraz z załącznikami w terminie natychmiastowym (w dniu rozpoczęcia pracy w zakresie przedmiotu zamówienia).

c) uprawnienia Zamawiającego w zakresie kontroli spełniania przez Wykonawcę wymagań,   
o których mowa w art. 29 ust. 3a, oraz sankcji z tytułu niespełnienia tych wymagań: Zamawiający uprawniony jest do nieograniczonego weryfikowania przedłożonych przez Wykonawcę/ podwykonawcę dokumentów w zakresie zatrudnionych osób. W przypadku, gdy Zamawiający do weryfikacji zobowiązany będzie posiadać stosowne pełnomocnictwa do przedłożenia przed ZUS/KRUS, Wykonawca/podwykonawca na pierwsze wezwanie bezzwłocznie je dostarczy. W przypadku niespełnienia wymagań zamawiającego w ww. zakresie Zamawiający obciąży Wykonawcę karą umowna.

### ROZDZIAŁ IV. INFORMACJA NA TEMAT CZĘŚCI ZAMÓWIENIA I MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT CZĘŚCIOWYCH

1. Oferta musi obejmować całość zamówienia, Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych.
2. Oferty częściowe jako sprzeczne (nie odpowiadające) z treścią SIWZ zostaną odrzucone.

### ROZDZIAŁ V. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERT WARIANTOWYCH

Zamawiający nie dopuszcza możliwości złożenia oferty wariantowej.

### ROZDZIAŁ VI. INFORMACJA NA TEMAT PRZEWIDYWANYCH ZAMÓWIEŃ POLEGAJĄCYCH NA POWTÓRZENIU TEGO SAMEGO RODZAJU USŁUG

Zamawiający nie przewiduje udzielenia zamówień, o których mowa w art. 67 ust. 1 pkt 6.

### ROZDZIAŁ VII. MAKSYMALNA LICZBA WYKONAWCÓW, Z KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY ZAWRZE UMOWĘ RAMOWĄ

Przedmiotowe postępowanie nie jest prowadzone w celu zawarcia umowy ramowej.

### ROZDZIAŁ VIII. INFORMACJE NA TEMAT AUKCJI ELEKTRONICZNEJ

Zamawiający nie przewiduje w niniejszym postępowaniu przeprowadzenia aukcji elektronicznej.

### ROZDZIAŁ IX. INFORMACJA W SPRAWIE ZWROTU KOSZTÓW W POSTĘPOWANIU

Koszty udziału w postępowaniu, a w szczególności koszty sporządzenia oferty, pokrywa Wykonawca. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu (za wyjątkiem zaistnienia sytuacji, o której mowa w art. 93 ust. 4 ustawy).

### ROZDZIAŁ X. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI SKŁADANIA OFERTY WSPÓLNEJ (PRZEZ DWA LUB WIĘCEJ PODMIOTÓW)

* 1. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o zamówienie muszą ustanowić pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego – nie dotyczy spółki cywilnej, o ile upoważnienie/pełnomocnictwo do występowania w imieniu tej spółki wynika z dołączonej do oferty umowy spółki bądź wszyscy wspólnicy podpiszą ofertę.
  2. Wykonawcy tworzący jeden podmiot przedłożą wraz z ofertą stosowne pełnomocnictwo – zgodnie z rozdz. XXI pkt. 2.4. SIWZ - nie dotyczy spółki cywilnej, o ile upoważnienie/pełnomocnictwo do występowania w imieniu tej spółki wynika z dołączonej do oferty umowy spółki bądź wszyscy wspólnicy podpiszą ofertę.

**Uwaga nr 1:**

**Pełnomocnictwo, o którym mowa powyżej może wynikać albo z dokumentu pod taką samą nazwą, albo z umowy podmiotów składających wspólnie ofertę.**

* 1. Oferta musi być podpisana w taki sposób, by prawnie zobowiązywała wszystkich Wykonawców występujących wspólnie (przez każdego z Wykonawców lub pełnomocnika).
  2. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez Wykonawców, oświadczenie,  
     o którym mowa w art. 25a ustawy (pkt 4.1. rozdziału XIII SIWZ) składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Oświadczenia te potwierdzają spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia (każdy z Wykonawców wspólnie składających ofertę nie może podlegać wykluczeniu z postępowania co oznacza, iż oświadczenie w tym zakresie musi złożyć każdy z Wykonawców składających ofertę wspólną; oświadczenie o spełnianiu warunków udziału składa podmiot, który w odniesieniu do danego warunku udziału w postępowaniu potwierdza jego spełnianie).
  3. Wszelka korespondencja prowadzona będzie wyłącznie z podmiotem występującym jako pełnomocnik Wykonawców składających wspólną ofertę.

### ROZDZIAŁ XI. INFORMACJA NA TEMAT PODWYKONAWCÓW

1. Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy.
2. Wykonawca, który zamierza wykonywać zamówienie przy udziale podwykonawcy, musi wyraźnie w ofercie wskazać, jaką część (zakres zamówienia) wykonywać będzie w jego imieniu podwykonawca **oraz podać firmę podwykonawcy** o ile jest mu znana. Należy w tym celu wypełnić odpowiedni punkt formularza oferty, stanowiącego załącznik nr 1 do SIWZ.W przypadku, gdy Wykonawca nie zamierza wykonywać zamówienia przy udziale podwykonawców, należy wpisać w formularzu „nie dotyczy” lub inne podobne sformułowanie. Jeżeli Wykonawca zostawi ten punkt niewypełniony (puste pole), Zamawiający uzna, iż zamówienie zostanie wykonane siłami własnymi tj. bez udziału podwykonawców.
3. Zamawiający żąda, aby przed przystąpieniem do wykonania zamówienia Wykonawca, o ile są już znane, podał nazwy albo imiona i nazwiska oraz dane kontaktowe podwykonawców i osób do kontaktu z nimi, zaangażowanych w wykonanie zamówienia. Wykonawca zobowiązany jest do zawiadomienia Zamawiającego o wszelkich zmianach danych, o których mowa w zdaniu pierwszym, w trakcie realizacji zamówienia, a także przekazuje informacje na temat nowych podwykonawców, którym w późniejszym okresie zamierza powierzyć realizację zamówienia.
4. Jeżeli zmiana albo rezygnacja z podwykonawcy dotyczy podmiotu, na którego zasoby Wykonawca powoływał się, na zasadach określonych w art. 22a ust. 1 ustawy, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, Wykonawca jest obowiązany wykazać Zamawiającemu, że proponowany inny podwykonawca lub Wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż podwykonawca, na którego zasoby Wykonawca powoływał się w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.
5. Powierzenie wykonania części zamówienia podwykonawcom nie zwalnia Wykonawcy z odpowiedzialności za należyte wykonanie tego zamówienia.

### ROZDZIAŁ XII. TERMIN WYKONANIA ZAMÓWIENIA.

1. Termin rozpoczęcia zadania: do 7 dni od daty zawarcia umowy.
2. Wymagane terminy realizacji przedmiotu umowy:

* wykonanie projektu budowlanego wraz z dostarczeniem kompletnych materiałów do wniosku o pozwolenie na budowę, w formie uzgodnionej z Zamawiającym po uzyskaniu wcześniejszej akceptacji Zamawiającego – **do 90 dni** od daty zawarcia umowy;
* wykonanie kompletnych projektów wykonawczych i przekazanie ich Zamawiającemu – **do 150 dni** od daty zawarcia umowy;

1. Maksymalny termin wykonania przedmiotu zamówienia ustala się na 150 dni od daty zawarcia umowy z Wykonawcą.
2. Za termin wykonania przedmiotu zamówienia przyjęta zostanie data uzyskania przez Zamawiającego pozwolenia na budowę wraz z kompletną (zweryfikowaną przez Zamawiającego bez uwag) dokumentacją projektową. Powyższe zostanie potwierdzone bezusterkowym protokołem odbioru końcowego podpisanym przez Zamawiającego. Zamawiający złoży wniosek o zmianę pozwolenia na budowę najpóźniej 14dni od uzyskania kompletnych (sprawdzonych przez Zamawiającego i poprawionych) materiałów do uzupełnienia wniosku.
3. Projekt budowlany przed złożeniem zostanie przekazany w 1 egz. (w wersji papierowej   
   i cyfrowej) do sprawdzenia Zamawiającemu. Czas sprawdzenia nie może trwać dłużej niż 20 dni roboczych i nie jest wliczany do czasu realizacji zlecenia. Okres nanoszenia poprawek jest wliczany do czasu realizacji zlecenia. Jeżeli w dokumentacji ponownie zostaną wykryte 3 usterki (w ciągu 7dni), Zamawiający odstąpi od weryfikacji i zwróci Wykonawcy projekt w celu naniesienia poprawek – czas nanoszenia poprawek będzie wliczany do czasu realizacji zamówienia.
4. Projekty wykonawcze, przedmiary, kosztorysy i specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót zostaną sprawdzone w ciągu 25 dni roboczych od dnia złożenia (1 egz. w wersji papierowej i cyfrowej) – czas nie jest wliczany do czasu realizacji zamówienia. Okres nanoszenia poprawek nie może przekroczyć 14dni od przekazania wszystkich uwag i jest wliczany do czasu realizacji zlecenia.
5. Nadzór autorski sprawowany będzie od dnia uzyskania pozwolenia na budowę "Zmiana do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH" oraz do dnia podpisania protokołu odbioru końcowego robót, a w przypadku stwierdzenia wad w przedmiocie odbioru do dnia podpisania protokołu potwierdzającego usunięcie stwierdzonych wad.

### ROZDZIAŁ XIII. PODSTAWY WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA; WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ORAZ WYKAZ OŚWIADCZEŃ I DOKUMENTÓW, POTWIERDZAJĄCYCH SPEŁNIANIE WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU ORAZ BRAK PODSTAW WYKLUCZENIA.

1. O udzielenie zamówienia mogą się ubiegać Wykonawcy, którzy:
2. nie podlegają wykluczeniu;
3. spełniają warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego w ogłoszeniu o zamówieniu oraz w pkt 3 niniejszego rozdziału SIWZ.
4. Podstawy wykluczenia:
   1. Zamawiający wykluczy z postępowania Wykonawcę/ów w przypadkach, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 12-23 ustawy (przesłanki wykluczenia obligatoryjne).
   2. Z postępowania o udzielenie zamówienia Zamawiający wykluczy także Wykonawcę/ów w następujących przypadkach - wybrane przez Zamawiającego przesłanki wykluczenia fakultatywne, przewidziane w art. 24 ust. 5 ustawy:

2.2.1. w stosunku do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. - Prawo restrukturyzacyjne (Dz. U. z 2015 r. poz. 978, z późn.zm.) lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. - Prawo upadłościowe (Dz. U. z 2015 r. poz. 233, z późn.zm.);

2.2.2. który w sposób zawiniony poważnie naruszył obowiązki zawodowe, co podważa jego uczciwość, w szczególności gdy Wykonawca w wyniku zamierzonego działania lub rażącego niedbalstwa nie wykonał lub nienależycie wykonał zamówienie, co Zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych;

2.2.3. który, z przyczyn leżących po jego stronie, nie wykonał albo nienależycie wykonał w istotnym stopniu wcześniejszą umowę w sprawie zamówienia publicznego lub umowę koncesji, zawartą z zamawiającym, o którym mowa w art. 3 ust. 1 pkt 1-4 ustawy, co doprowadziło do rozwiązania umowy lub zasądzenia odszkodowania;

2.2.4. który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, co Zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 24 ust. 1 pkt 15 ustawy, chyba że Wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

1. Warunki udziału w postępowaniu, określone przez Zamawiającego zgodnie z art. 22 ust. 1b ustawy:
   1. Zdolność techniczna lub zawodowa:
      1. Wykonawca musi wykazać, iż w okresie ostatnich trzech lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie wykonał co najmniej 2 usługi o wartości co najmniej **60 000** **złotych netto** każda polegające na opracowaniu projektu wykonawczego przebudowy lub rozbudowy budynku użyteczności publicznej o powierzchni nie mniejszej niż 1 500 m2.

**Uwaga nr 2:**

**W przypadku wskazania przez Wykonawcę, w celu wykazania spełniania warunków udziału, waluty inna niż polska (PLN), w celu jej przeliczenia, stosowany będzie średni kurs NBP na dzień zamieszczenia ogłoszenia o zamówieniu w Biuletynie Zamówień Publicznych na portalu internetowym Urzędu Zamówień Publicznych.**

3.1.2. Wykonawca musi wykazać, że dysponuje lub będzie dysponował, co najmniej jedną osobą zdolną do wykonania zamówienia posiadającą następujące uprawnienia i kwalifikacje:

– co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży architektonicznej;

– co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży konstrukcyjno-budowlanej;

– co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży instalacyjnej.

– co najmniej 1 osobą posiadającą uprawnienia do projektowania w branży instalacyjnej   
w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych;

Wyżej wymienione osoby muszą posiadać co najmniej 3 letnie doświadczenie w pełnieniu funkcji projektanta w danej branży.

3.2. Zdolność ekonomiczna lub finansowa:

3.2.1. Wykonawca musi być ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia, na kwotę nie mniejszą niż **100 000 zł.**

1. Wykaz oświadczeń i dokumentów, potwierdzających brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu określonych przez Zamawiającego w pkt 3.1., 3.2.

4.1. W celu wykazania braku podstaw wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu określonych przez Zamawiającego w pkt 2. – **do oferty należy dołączyć** aktualne na dzień składania ofert **Oświadczenia**, zgodne ze wzorem stanowiącym załącznik nr 2 oraz nr 3 do SIWZ (oświadczenie z art. 25a ustawy). Informacje zawarte w Oświadczeniach stanowią wstępne potwierdzenie, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu z postępowania oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.

4.1.1. w celu potwierdzenia braku podstawy do wykluczenia Wykonawcy z postępowania, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 ustawy, Wykonawca składa, stosownie do treści art. 24 ust. 11 ustawy **(w terminie 3 dni od dnia zamieszczenia przez Zamawiającego na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert, tj. informacji, o których mowa w art. 86 ust. 5 ustawy)**, oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 ustawy. Wraz ze złożeniem oświadczenia, Wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym Wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzieleniu zamówienia;

4.2. Wykonawca, którego oferta zostanie oceniona jako najkorzystniejsza, w celu wykazania braku podstaw wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia (pkt 2.1. i 2.2. niniejszego rozdziału SIWZ) zostanie wezwany do złożenia następujących dokumentów (aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów):

4.2.1. zaświadczenia właściwego naczelnika urzędu skarbowego potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, lub innego dokumentu potwierdzającego, że Wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem podatkowym w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;

4.2.2 zaświadczenia właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego albo innego dokumentu potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, lub innego dokumentu potwierdzającego, że Wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;

**Uwaga nr 3 (dotyczy wszystkich dokumentów na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia):**

**W przypadku Wykonawców wspólnie składających ofertę, dokumenty o których mowa w pkt 4.2.1 – 4.2.2. zobowiązany jest złożyć każdy z Wykonawców wspólnie składających ofertę.**

4.3. Wykonawca, którego oferta zostanie najwyżej oceniona, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu (pkt 3.1.-3.2 niniejszego rozdziału SIWZ), zostanie wezwany do przedłożenia następujących oświadczeń i dokumentów (aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów):

- w celu wykazania spełniania warunku z pkt 3.1.1:

4.3.1. wykazu usług projektowych - sporządzonego wg **załącznika nr 4 do SIWZ** wykonanych w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości oraz powierzchni, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz których usługi zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te usługi zostały wykonane należycie;

**Uwaga nr 4:**

**Dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego usługi były wykonywane, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze Wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie Wykonawcy; w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.**

- w celu wykazania spełniania warunku z pkt 3.1.2:

4.3.2. wykazu osób – zgodnie z **załącznikiem nr 5 do SIWZ** - skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego, w szczególności odpowiedzialnych za świadczenie usług, kontrolę jakości wraz z informacjami na temat ich uprawnień niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nie czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami.

- w celu wykazania spełniania warunku z pkt 3.2.1

4.3.3. dokumentów, potwierdzających, że Wykonawca jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia, na sumę gwarancyjną nie mniejszą niż **100 000 zł.**

**Uwaga nr 5 (dotycząca wszystkich oświadczeń i dokumentów):**

* + - 1. **Wykonawca nie jest obowiązany do złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu lub brak podstaw wykluczenia, jeżeli Zamawiający posiada oświadczenia lub dokumenty dotyczące tego Wykonawcy lub może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne (**[**Dz.U. 2017 poz. 570**](http://prawo.sejm.gov.pl/isap.nsf/DocDetails.xsp?id=WDU20170000570)**),**
      2. **w przypadku wskazania przez Wykonawcę dostępności oświadczeń lub dokumentów, w formie elektronicznej pod określonymi adresami internetowymi ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych, Zamawiający pobiera samodzielnie z tych baz danych wskazane przez Wykonawcę oświadczenia lub dokumenty,**
      3. **w przypadku wskazania przez Wykonawcę oświadczeń lub dokumentów na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia lub spełniania warunków udziału w postępowaniu, w formie elektronicznej pod określonymi adresami internetowymi ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych, Zamawiający żąda od Wykonawcy przedstawienia tłumaczenia na język polski wskazanych przez Wykonawcę i pobranych samodzielnie przez Zamawiającego dokumentów,**
      4. **w przypadku wskazania przez Wykonawcę oświadczeń lub dokumentów, które znajdują się w posiadaniu Zamawiającego, w szczególności oświadczeń lub dokumentów przechowywanych przez Zamawiającego zgodnie z art. 97 ust. 1 ustawy, Zamawiający w celu potwierdzenia okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 pkt 1 i 3 ustawy (brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu określonych przez Zamawiającego), korzysta z posiadanych oświadczeń lub dokumentów, o ile są one aktualne.**

1. Dokumenty składane przez Wykonawcę mającego siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów wskazanych w pkt 4.2.

5.1. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów, o których mowa w pkt 4.2.

- pkt 4.2.1 – 4.2.2. - składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie zalega z opłacaniem podatków, opłat, składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne albo że zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu,

5.2. Dokument, o którym mowa w pkt 5.1., powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.

5.3. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w pkt 5.1. niniejszego rozdziału SIWZ, zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby. Postanowienia pkt 5.2. niniejszego rozdziału SIWZ stosuje się.

### ROZDZIAŁ XIV. KORZYSTANIE Z ZASOBÓW INNYCH PODMIOTÓW W CELU POTWIERDZENIA SPEŁNIANIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU

* 1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu, w stosownych sytuacjach oraz w odniesieniu do konkretnego zamówienia, lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych innych podmiotów (dot. warunków udziału w postępowaniu określonych przez Zamawiającego w pkt 3.1. rozdziału XIII SIWZ), niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.
  2. Wykonawca, który polega na zdolnościach innych podmiotów, musi udowodnić Zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów,  
     w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia – dokument ten (np. zobowiązanie) należy dołączyć do oferty.

2.1. Z dokumentu (np. zobowiązania), o którym mowa w pkt 2 musi wynikać w szczególności:

- zakres dostępnych Wykonawcy zasobów innego podmiotu,

- sposób wykorzystania zasobów innego podmiotu, przez Wykonawcę, przy wykonywaniu zamówienia publicznego,

- zakres i okres udziału innego podmiotu przy wykonywaniu zamówienia publicznego,

- czy podmiot, na zdolnościach którego Wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje usługi, których wskazane zdolności dotyczą.

* 1. Zamawiający ocenia, czy udostępniane Wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe, pozwalają na wykazanie przez Wykonawcę spełniania warunków udziału  
     w postępowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia,  
     o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 13–22 i ust. 5 ustawy (wybrane przez Zamawiającego fakultatywne podstawy wykluczenia, wskazane w pkt 2.2.1. – 2.2.4. rozdziału XIII SIWZ).
  2. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia (pkt 3.1. rozdziału XIII SIWZ), Wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, jeśli podmioty te zrealizują usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane – wykonanie części zamówienia w charakterze podwykonawcy.
  3. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe, podmiotu, o którym mowa powyżej, nie potwierdzają spełnienia przez Wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tych podmiotów podstawy wykluczenia, Zamawiający żąda, aby Wykonawca w terminie określonym przez Zamawiającego:

5.1. zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami lub

5.2. zobowiązał się do osobistego wykonania odpowiedniej części zamówienia, jeżeli wykaże zdolności techniczne lub zawodowe, o których mowa w pkt 1 niniejszego rozdziału.

* 1. Jeżeli Wykonawca wykazując spełnianie warunków udziału w postępowaniu, określonych przez Zamawiającego w pkt 3.1. rozdziału XIII SIWZ, polega na zdolnościach innych podmiotów, na zasadach określonych powyżej, zamieszcza informacje o tych podmiotach w oświadczeniu,  
     o którym mowa w art. 25a ust. 1 ustawy (pkt 4.1. rozdziału XIII SIWZ).
  2. Wykonawca, którego oferta zostanie najwyżej oceniona, na wezwanie Zamawiającego zobowiązany będzie złożyć oświadczenia i dokumenty podmiotu, na zdolności którego Wykonawca powoływał się w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia z postępowania tego podmiotu (dokumenty wskazane w pkt 4.2.1. – 4.2.2. rozdziału XIII SIWZ.). Wykonawca zobowiązany będzie również złożyć dokumenty tego podmiotu potwierdzające spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie zdolności, na których Wykonawca polegał w celu wykazania spełniania tych warunków (dokumenty wskazane w pkt 4.3.1. – 4.3.2. rozdziału XIII SIWZ).

### ROZDZIAŁ XV. PROCEDURA SANACYJNA - SAMOOCZYSZCZENIE

* + 1. Wykonawca, który podlega wykluczeniu na podstawie art. 24 ust. 1 pkt 13 i 14 oraz 16-20 lub ust. 5 (podstawy fakultatywne, wskazane przez Zamawiającego w pkt 2.2.1. – 2.2.4. w rozdziale XIII SIWZ), może przedstawić dowody na to, że podjęte przez niego środki są wystarczające do wykazania jego rzetelności, w szczególności udowodnić naprawienie szkody wyrządzonej przestępstwem lub przestępstwem skarbowym, zadośćuczynienie pieniężne za doznaną krzywdę lub naprawienie szkody, wyczerpujące wyjaśnienie stanu faktycznego oraz współpracę z organami ścigania oraz podjęcie konkretnych środków technicznych, organizacyjnych i kadrowych, które są odpowiednie dla zapobiegania dalszym przestępstwom lub przestępstwom skarbowym lub nieprawidłowemu postępowaniu Wykonawcy. Przepisu zdania pierwszego nie stosuje się, jeżeli wobec Wykonawcy, będącego podmiotem zbiorowym, orzeczono prawomocnym wyrokiem sądu zakaz ubiegania się o udzielenie zamówienia oraz nie upłynął określony w tym wyroku okres obowiązywania tego zakazu.
    2. W celu skorzystania z instytucji „samooczyszczenia”, Wykonawca zobowiązany jest do złożenia wraz z ofertą stosownego oświadczenia, a następnie zgodnie z art. 26 ust. 2 ustawy do złożenia dowodów.
    3. Wykonawca nie podlega wykluczeniu, jeżeli Zamawiający, uwzględniając wagę i szczególne okoliczności czynu Wykonawcy, uzna za wystarczające dowody, o których mowa w pkt 1.

### ROZDZIAŁ XVI. INFORMACJA O SPOSOBIE POROZUMIEWANIA SIĘ ZAMAWIAJĄCEGO Z WYKONAWCAMI ORAZ PRZEKAZYWANIA DOKUMENTÓW

* 1. Z zastrzeżeniem postanowień zawartych w pkt 3, Zamawiający dopuszcza, aby komunikacja między Zamawiającym a Wykonawcami odbywała się za pośrednictwem operatora pocztowego w rozumieniu ustawy z dnia 23 listopada 2012 r. – Prawo pocztowe ([Dz.U. 2017 poz. 1481](http://prawo.sejm.gov.pl/isap.nsf/DocDetails.xsp?id=WDU20170001481)), osobiście, za pośrednictwem posłańca, faksu (nr faksu: 32-25 85 997) lub przy użyciu środków komunikacji elektronicznej w rozumieniu ustawy z dnia 18 lipca 2002 r. o świadczeniu usług drogą elektroniczną ([Dz.U. 2017 poz. 1219](http://prawo.sejm.gov.pl/isap.nsf/DocDetails.xsp?id=WDU20170001219)) – adres e-mail: [p.hachula@gig.eu](mailto:p.hachula@gig.eu)
  2. Wszelką korespondencję Wykonawcy mają obowiązek kierować na Zamawiającego oraz osoby wskazanej do porozumiewania się, o której mowa w rozdziale XVIII SIWZ.
  3. W przypadku wezwania przez Zamawiającego do złożenia, uzupełnienia lub poprawienia oświadczeń, dokumentów lub pełnomocnictw, w trybie art. 26 ust. 2 lub ust. 3 ustawy, oświadczenia, dokumenty lub pełnomocnictwa należy przedłożyć (złożyć/uzupełnić/poprawić) w formie wskazanej przez Zamawiającego w wezwaniu. Forma ta winna odpowiadać wymogom wynikającym ze stosownych przepisów.
  4. Jeżeli Zamawiający lub Wykonawca przekazują oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje za pośrednictwem faksu lub przy użyciu środków komunikacji elektronicznej w rozumieniu ustawy z dnia 18 lipca 2002 r. o świadczeniu usług drogą elektroniczną, każda ze stron na żądanie drugiej strony niezwłocznie potwierdza fakt ich otrzymania.
  5. Niezwłocznie po otwarciu złożonych ofert, Zamawiający zamieści na swojej stronie internetowej ([www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne](http://www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne)) informacje dotyczące:

5.1. kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia;

5.2. firm oraz adresów Wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie;

5.3 ceny, terminu wykonania zamówienia i warunków płatności zawartych w ofertach.

* 1. Informację o wyborze oferty najkorzystniejszej bądź o unieważnieniu postępowania Zamawiający zamieści na stronie internetowej pod następującym adresem: [www.gig.eu/pl/przetargi/](http://www.gig.eu/pl/przetargi/)wyniki

### ROZDZIAŁ XVII. OPIS SPOSOBU UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SPECYFIKACJI ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA

1. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego o wyjaśnienie treści SIWZ.
2. Zamawiający niezwłocznie udzieli wyjaśnień, jednakże nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania ofert, o ile wniosek o wyjaśnienie Specyfikacji wpłynie do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.
3. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść SIWZ. Każda wprowadzona przez Zamawiającego zmiana staje się w takim przypadku częścią Specyfikacji. Dokonaną zmianę treści SIWZ Zamawiający udostępnia na stronie internetowej po adresem: [www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne](http://www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne)
4. Zamawiający oświadcza, iż nie zamierza zwoływać zebrania Wykonawców w celu wyjaśnienia treści SIWZ.
5. Treść niniejszej SIWZ zamieszczona jest na stronie internetowej, pod następującym adresem: [www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne](http://www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne) Wszelkie zmiany treści SIWZ, jak też wyjaśnienia i odpowiedzi na pytania co do treści SIWZ, Zamawiający zamieszczać będzie także pod wskazanym wyżej adresem internetowym.

### ROZDZIAŁ XVIII. OSOBY ZE STRONY ZAMAWIAJĄCEGO UPRAWNIONE DO POROZUMIEWANIA SIĘ Z WYKONAWCAMI

Zamawiający wyznacza następującą osobę do porozumiewania się z Wykonawcami, w sprawach dotyczących niniejszego postępowania:

Piotr Hachuła - e-mail: [p.hachula@gig.eu](mailto:p.hachula@gig.eu) , tel. (32) 259-26-47

w godzinach 9.oo -:- 14.oo

### ROZDZIAŁ XIX. WYMAGANIA DOTYCZĄCE WADIUM

1. Oferta musi być zabezpieczona wadium w wysokości:

**2 000,00 PLN** (słownie: dwa tysiące złotych 00/100),

* 1. Wadium może być wniesione w:
* pieniądzu,
* poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej z tym że poręczenie kasy jest zawsze poręczeniem pieniężnym,
* gwarancjach bankowych,
* gwarancjach ubezpieczeniowych,
* poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz.U. z 2016 r. poz. 359 i 2260 oraz 2017 r. poz. 1089).
  1. Termin wnoszenia wadium upływa w dniu: **28.03.2018 r.**  o godzinie **12:00**

1. Wadium wnoszone w pieniądzu należy wpłacać przelewem na następujący nr konta: mBank S.A. [**21 1140 1078 0000**](tel:21114010780000)[**3018 1200 1004**](tel:301812001004)**.**

**Uwaga nr 6:**

**Wadium w tej formie uważa się za wniesione w sposób prawidłowy, gdy środki pieniężne wpłyną na konto Zamawiającego przed upływem terminu składnia ofert.**

* 1. Pozostałe formy wadium należy złożyć w siedzibie Zamawiającego w pokoju 217 budynek dyrekcji GIG do dnia **28.03.2018 r.** do godz. 1200.
  2. Zamawiający zwróci wniesione wadium wszystkim Wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu postępowania, z wyjątkiem Wykonawcy, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, z zastrzeżeniem pkt 2.6. niniejszego rozdziału SIWZ.
  3. Wykonawcy, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, Zamawiający zwróci wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie zamówienia publicznego.
  4. Zamawiający zwróci niezwłocznie wadium, na wniosek Wykonawcy, który wycofał ofertę przed upływem terminu składania ofert.
  5. Zamawiający zażąda ponownego wniesienia wadium przez Wykonawcę, któremu zwrócono wadium zgodnie z zapisem pkt 2.2. niniejszego rozdziału SIWZ, jeżeli w wyniku rozstrzygnięcia odwołania, jego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca ten wnosi wadium w terminie określonym przez Zamawiającego.
  6. Zamawiający zatrzyma wadium wraz z odsetkami:

2.6.1 jeżeli Wykonawca w odpowiedzi na wezwanie, o którym mowa w art. 26 ust. 3 i 3a ustawy, z przyczyn leżących po jego stronie, nie złożył oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy, oświadczenia, o którym mowa w art. 25a ust. 1 ustawy, pełnomocnictw lub nie wyraził zgody na poprawienie omyłki, o której mowa w art. 87 ust. 2 pkt 3, co spowodowało brak możliwości wybrania oferty złożonej przez Wykonawcę jako najkorzystniejszej,

2.6.2 jeżeli Wykonawca, którego oferta została wybrana:

- odmówi podpisania umowy na warunkach określonych w ofercie,

- zawarcie umowy w sprawie niniejszego zamówienia stanie się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy.

2.7. Wszelkie spory wynikające z wniesionego wadium rozpatrywał będzie wg prawa polskiego sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.

### ROZDZIAŁ XX. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ

Termin związania ofertą wynosi: **30 dni.** Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert, określonym w rozdziale XXIII SIWZ. Dzień ten jest pierwszym dniem terminu związania ofertą.

ROZDZIAŁ XXI. OPIS SPOSOBU PRZYGOTOWANIA OFERT

1. Ofertę należy sporządzić na formularzu oferty lub według takiego samego schematu, stanowiącego **załącznik nr 1** do SIWZ. Ofertę należy złożyć w formie pisemnej pod rygorem nieważności. Zamawiający nie wyraża zgody na złożenie oferty w postaci elektronicznej podpisanej bezpiecznym podpisem elektronicznym.
   1. Oświadczenia Wykonawcy oraz innych podmiotów, na których zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca na zasadach określonych w art. 22a ustawy, składane na potwierdzenie braku podstaw wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu, składane są w oryginale.
   2. Dokumenty inne niż oświadczenia, składane w celu wskazanym w pkt 1.1., składane są w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem.
   3. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio Wykonawca, podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego, w zakresie dokumentów, którego każdego z nich dotyczą.
   4. Poświadczenie za zgodność z oryginałem następuje w formie pisemnej lub w formie elektronicznej.
   5. Oferta wraz ze wszystkimi załącznikami (dokumentami i oświadczeniami) stanowi jedną całość. Zaleca się, aby wszystkie strony były ze sobą połączone w sposób uniemożliwiający ich samoczynną dekompletację (np. zszyte, spięte, zbindowane itp.).
2. **Do oferty należy dołączyć:**
   1. Oświadczenia zgodne z załącznikiem nr 2 oraz nr 3 do SIWZ (oświadczenia z art. 25a ustawy), które należy złożyć w formie pisemnej albo w postaci elektronicznej.
   2. Oświadczenie, że Wykonawca zapoznał się z warunkami zamówienia i z załączonym wzorem umowy oraz, że przyjmuje ich treść bez żadnych zastrzeżeń - na formularzu oferty – zgodnie z **załącznikiem nr 1** do SIWZ.
   3. Dokument (np. zobowiązanie) innych podmiotów do oddania Wykonawcy do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji, o ile Wykonawca korzysta ze zdolności lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 22a ustawy złożony w formie oryginału lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem przez podmiot udostępniający zasoby (zgodnie z pkt 1.3. niniejszego rozdziału).
   4. W przypadku podpisania oferty oraz poświadczenia za zgodność z oryginałem kopii dokumentów przez osobę niewymienioną w dokumencie rejestracyjnym (ewidencyjnym) Wykonawcy, należy do oferty dołączyć stosowne pełnomocnictwo w oryginale lub kopii poświadczonej notarialnie.

2.5. Spis wszystkich załączonych dokumentów (spis treści) – zalecane, nie wymagane.

3. Każdy Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.

3.1. Ofertę należy sporządzić zgodnie z wymaganiami SIWZ.

1. Oferta musi być sporządzona w formie pisemnej pod rygorem nieważności, w języku polskim.
   1. Dokumenty sporządzone w języku obcym, należy składać wraz z tłumaczeniem na język polski **–** nie dotyczy oferty, która musi być sporządzona w języku polskim.

4.2. Oferta musi być napisana na maszynie do pisania, komputerze lub nieścieralnym atramentem.

4.3. Oferta musi być podpisana przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

4.4. Wszystkie załączniki do oferty stanowiące oświadczenie Wykonawcy, muszą być również podpisane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

4.5. Upoważnienie (pełnomocnictwo) do podpisania oferty, do poświadczania dokumentów za zgodność z oryginałem oraz do parafowania stron należy dołączyć do oferty, o ile nie wynika ono z dokumentów rejestrowych Wykonawcy. Pełnomocnictwo należy dołączyć w oryginale bądź kopii, potwierdzonej notarialnie za zgodność z oryginałem.

4.6. Wszelkie miejsca, w których Wykonawca naniósł zmiany, powinny być parafowane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy.

1. Zaleca się, aby zapisane strony oferty, wraz z dołączonymi do niej dokumentami i oświadczeniami były ponumerowane oraz parafowane przez osobę/y upoważnioną/e do reprezentowania Wykonawcy. W przypadku, gdy jakakolwiek strona zostanie podpisana przez Wykonawcę, parafa na tej stronie nie jest już wymagana.
2. Wykonawca powinien zamieścić ofertę wraz z załącznikami w kopercie, opisanej co najmniej w następujący sposób:

|  |
| --- |
| **Wykonawca:**  …………………  ………………….  **Główny Instytut Górnictwa**  **40-166 Katowice, Plac Gwarków 1**  Oferta do przetargu nieograniczonego na:  **Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego"**  **Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**  **Nie otwierać przed 28.03.2018 r. godz. 1215** |

1. Wykonawca może wprowadzić zmiany lub wycofać złożoną przez siebie ofertę pod warunkiem, że Zamawiający otrzyma pisemne powiadomienie o wprowadzeniu zmian lub wycofaniu, przed upływem terminu do składania ofert. Powiadomienie o wprowadzeniu zmian lub wycofaniu oferty należy umieścić w kopercie, opisanej jak wyżej w pkt. 6. Koperta dodatkowo musi być oznaczona określeniami: „Zmiana” lub „Wycofanie”.
2. Złożona oferta wraz z załącznikami będzie jawna, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji co, do których Wykonawca składając ofertę **zastrzegł oraz wykazał**, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 86 ust. 4.
   1. W przypadku gdy Wykonawca nie wykaże, że zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu art. 11 ust. 4 ustawy z dnia 16.04.1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (tekst jednolity Dz. U. z 2003 r. Nr 153, poz. 1503, z późn. zm.) Zamawiający uzna zastrzeżenie za bezskuteczne, o czym poinformuje Wykonawcę.
   2. Informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa, winny być zgrupowane i stanowić oddzielną część oferty, opisaną w następujący sposób: „tajemnice przedsiębiorstwa – tylko do wglądu przez Zamawiającego”.

8.3. Po otwarciu złożonych ofert, Wykonawca, który będzie chciał skorzystać z jawności dokumentacji z postępowania (protokołu), w tym ofert, musi wystąpić w tej sprawie do Zamawiającego ze stosownym wnioskiem.

### ROZDZIAŁ XXII. OPIS SPOSOBU OBLICZENIA CENY

1. Wykonawca poda cenę ofertową na formularzu oferty, zgodnie z **załącznikiem nr 1** do SIWZ.
2. Podana cena ofertowa musi zawierać wszystkie koszty związane z realizacją zamówienia, wynikające z opisu przedmiotu zamówienia. Cena ta będzie stała i nie może się zmienić, za wyjątkiem przypadków opisanych we wzorze umowy stanowiącym załącznik nr 6 do SIWZ*.*
3. Cenę oferty należy podać w następujący sposób:

Wykonawca określi cenę oferty w sposób podany w formularzu ofertowym, tj. poda wartość netto, powiększy ją o należny podatek VAT (należy wpisać stawkę VAT oraz obliczoną wartość VAT) i poda wyliczoną w ten sposób kwotę brutto.

1. Cena ofertowa musi być podana w złotych polskich (PLN), cyfrowo (do drugiego miejsca po przecinku).
2. Wykonawca, składając ofertę (w formularzu oferty stanowiącym załącznik nr **1** do SIWZ) informuje Zamawiającego, czy wybór oferty będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę (rodzaj) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując ich wartość bez kwoty podatku.
3. Cena oferty powinna obejmować kompletne wykonanie zamówienia, w tym wszelkie koszty, których poniesienie niezbędne jest dla prawidłowego wykonania przedmiotu zamówienia, w tym m.in. koszty przeniesienia na zamawiającego autorskich praw majątkowych, opłaty skarbowe i inne (np. z tytułu ocen, opinii, zatwierdzeń itp.).

### ROZDZIAŁ XXIII. MIEJSCE ORAZ TERMIN SKŁADANIA I OTWARCIA OFERT

1. Oferty należy składać na adres: Główny Instytut Górnictwa 40-166 Katowice, Plac Gwarków 1, Zespół Inwestycji i Remontów pok. 9a budynek „B” do **28.03.2018 r**. do godz. **1200**
2. W przypadku otrzymania przez Zamawiającego oferty po terminie podanym w pkt. 1 niniejszego rozdziału Zamawiający niezwłocznie zawiadomi Wykonawcę o złożeniu oferty po terminie oraz niezwłocznie zwróci ofertę.
3. Otwarcie złożonych ofert nastąpi w dniu **28.03.2018 r.** o godz. **1215** w pokoju nr 11, w bud „B” Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach, Plac Gwarków 1, zgodnie z art. 86 UPZP.

### ROZDZIAŁ XXIV. INFORMACJE O TRYBIE OTWARCIA I OCENY OFERT

1. Otwarcie ofert jest jawne.
2. Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający poda kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie niniejszego zamówienia (kwota brutto, wraz z podatkiem VAT).
3. Podczas otwarcia kopert z ofertami, Zamawiający poda (odczyta) imię i nazwisko, nazwę (firmę) oraz adres (siedzibę) Wykonawcy, którego oferta jest otwierana, a także informacje dotyczące ceny oferty, terminu wykonania zamówienia oraz warunków płatności zawartych w ofercie.
4. Niezwłocznie po otwarciu ofert Zamawiający zamieści na stronie internetowej ([www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne](http://www.gig.eu/pl/przetargi/aktualne)) informacje dotyczące:

- kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia;

- firm oraz adresów Wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie;

- ceny, terminu wykonania zamówienia i warunków płatności zawartych w ofertach.

4.1. W terminie 3 dni od dnia zamieszczenia przez Zamawiającego na stronie internetowej informacji z otwarcia ofert, tj. informacji, o których wyżej mowaWykonawcy złożą, stosownie do treści art. 24 ust. 11 ustawy oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 ustawy. Wraz ze złożeniem oświadczenia, Wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym Wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia.

1. Z zastrzeżeniem wyjątków określonych w ustawie, oferta niezgodna z ustawą Prawo zamówień publicznych lub nieodpowiadająca treści SIWZ, podlega odrzuceniu. Wszystkie przesłanki, w przypadkach których Zamawiający jest zobowiązany do odrzucenia oferty, zawarte są w art. 89 ustawy.
2. W toku dokonywania oceny złożonych ofert Zamawiający może żądać udzielenia przez Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych przez nich ofert.
3. Zamawiający poprawi w tekście oferty omyłki, wskazane w art. 87 ust. 2 ustawy, niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta zostanie poprawiona.
4. W przypadku, gdy złożona zostanie mniej niż jedna oferta niepodlegająca odrzuceniu, przetarg zostanie unieważniony. Zamawiający unieważni postępowanie także w innych przypadkach, określonych w ustawie w art. 93 ust. 1 ustawy.
5. Zamawiający przyzna zamówienie Wykonawcy, który złoży ofertę niepodlegającą odrzuceniu, i która zostanie uznana za najkorzystniejszą (uzyska największą liczbę punktów przyznanych według kryteriów wyboru oferty określonych w niniejszej SIWZ).
6. **Zamawiający przed udzieleniem zamówienia wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym, nie krótszym niż 5 dni, terminie aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy (zgodnie z pkt 4.2. i 4.3. rozdziału XIII SIWZ).**
7. Zamawiający powiadomi o wyniku przetargu przesyłając zawiadomienie wszystkim Wykonawcom, którzy złożyli oferty oraz poprzez zamieszczenie w miejscu publicznie dostępnym w swojej siedzibie, a także na stronie internetowej pod następującym adresem: [www.gig.eu/pl/przetargi/](http://www.gig.eu/pl/przetargi/)wyniki
   1. W przypadku dokonania wyboru najkorzystniejszej oferty, zawiadomienie o wyniku przetargu przesyłane do Wykonawców, którzy złożyli oferty, będzie zawierało informacje, o których mowa w art. 92 ust. 1 ustawy.

### ROZDZIAŁ XXV. OPIS KRYTERIÓW, KTÓRYMI ZAMAWIAJĄCY BĘDZIE SIĘ KIEROWAŁ PRZY WYBORZE OFERTY, WRAZ Z PODANIEM ZNACZENIA TYCH KRYTERIÓW I SPOSOBU OCENY OFERT

1. Wybór ofert dokonywany będzie w oparciu o ocenę następujących kryteriów:

Cena wykonania zamówienia (cena projektu budowlanego plus cena projektów wykonawczych oraz wartość 20 nadzorów autorskich) 100%,

*Sposób obliczania*

CN

---------------------- × 100 × 100% =.............. punktów

CO

wyjaśnienie:

CN - cena oferty najkorzystniejszej

CO - cena oferty analizowanej

**Uwaga 7:**

**Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, Zamawiający w celu oceny takiej oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami.**

**Uwaga 8:**

**przy obliczaniu punktów, Zamawiający zastosuje zaokrąglenie do dwóch miejsc po przecinku według zasady, że trzecia cyfra po przecinku od 5 w górę powoduje zaokrąglenie drugiej cyfry po przecinku w górę o 1. Jeśli trzecia cyfra po przecinku jest mniejsza niż 5, to druga cyfra po przecinku nie ulega zmianie.**

2. Za ofertę najkorzystniejszą będzie uznana oferta, która przy uwzględnieniu powyższych kryteriów i ich wag otrzyma najwyższą punktację.

### ROZDZIAŁ XXVI. INFORMACJA NA TEMAT MOŻLIWOŚCI ROZLICZANIA SIĘ W WALUTACH OBCYCH

Zamawiający będzie rozliczał się z Wykonawcą wyłącznie w walucie polskiej (PLN).

### ROZDZIAŁ XXVII. INFORMACJE DOTYCZĄCE UMOWY

1. Istotne dla Zamawiającego postanowienia umowy, zawiera załączony do niniejszej SIWZ wzór umowy (załącznik nr 6).
   1. Zamawiający przewiduje możliwość zmian postanowień zawartej umowy (tzw. zmiany kontraktowe) w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru Wykonawcy, zgodnie z warunkami podanymi we wzorze umowy, stanowiącym załącznik nr 6 do SIWZ.
   2. Zmiana umowy może także nastąpić w przypadkach, o których mowa w art. 144 ust. 1 pkt 2-6 ustawy.
2. Umowa w sprawie zamówienia publicznego może zostać zawarta wyłącznie z Wykonawcą, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, po upływie terminów określonych w art. 94 ustawy.
3. W przypadku wniesienia odwołania, aż do jego rozstrzygnięcia, Zamawiający wstrzyma podpisanie umowy.
4. **Zabezpieczenie należytego wykonania umowy**
   1. Wykonawca, którego oferta zostanie wybrana (uznana za najkorzystniejszą) przed podpisaniem umowy zobowiązany jest do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy, w wysokości 10% ceny całkowitej za wykonanie zamówienia (łącznie z podatkiem VAT).
   2. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy może być wnoszone w:

* pieniądzu - należy wpłacać przelewem na konto:
* poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym,
* gwarancjach bankowych,
* gwarancjach ubezpieczeniowych
* poręczeniach udzielonych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości ([Dz. U. z 2016 poz.](http://prawo.legeo.pl/prawo/ustawa-z-dnia-9-listopada-2000-r-o-utworzeniu-polskiej-agencji-rozwoju-przedsiebiorczosci/?on=01.01) 359 i 2260 oraz 2017 poz. 1089).

**Uwaga 9: Zamawiający nie wyraża zgody na wniesienie zabezpieczenia w wekslach z poręczeniem wekslowym banku, przez ustanowienie zastawu na papierach wartościowych emitowanych przez Skarb Państwa lub jednostkę samorządu terytorialnego oraz przez ustanowienie zastawu rejestrowego.**

* 1. Zamawiający dokona zwrotu zabezpieczenia należytego wykonania umowy w następujący sposób i terminach:

- 100% zabezpieczenia zostanie zwrócona w terminie 30 dni od dnia wykonania zamówienia i uznania przez Zamawiającego za należycie wykonane,

1. W przypadku dokonania wyboru najkorzystniejszej oferty złożonej przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, przed podpisaniem umowy należy przedłożyć umowę regulującą współpracę tych podmiotów (umowa konsorcjum, umowa spółki cywilnej).
2. Wykonawca, którego oferta zostanie wybrana (uznana za najkorzystniejszą) przed zawarciem umowy zobowiązany jest złożyć następujące dokumenty:

- umowy z podwykonawcami

- oświadczenie o zatrudnieniu na umowę o pracę osób wykonujących czynności związane z realizacją przedmiotu zamówienia

1. Osobą uprawnioną ze strony Zamawiającego do ustalania szczegółów związanych z podpisaniem umowy po wyborze najkorzystniejszej oferty, będzie:

Piotr Hachuła w godzinach 9.oo -:- 14.oo

tel. (32) 259-26-47 faks (32) 25-85-997   
e-mail: p.hachula@gig.eu

### ROZDZIAŁ XXVIII. POUCZENIE O ŚRODKACH OCHRONY PRAWNEJ PRZYSŁUGUJĄCYCH WYKONAWCOM W TOKU POSTĘPOWANIA O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO

1. Zasady, terminy oraz sposób korzystania ze środków ochrony prawnej szczegółowo regulują przepisy **działu VI ustawy** Pzp – Środki ochrony prawnej (**art. 179 – 198 g ustawy**)**.**
2. Środki ochrony prawnej określone w dziale VI ustawy Pzp przysługują Wykonawcy, uczestnikowi konkursu, a także innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu danego zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy.
3. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz SIWZ, przysługują również organizacjom wpisanym na listę organizacji uprawnionych do wnoszenia środków ochrony prawnej, prowadzoną przez Prezesa Urzędu Zamówień Publicznych.
4. Terminy wnoszenia odwołań:

4.1. Odwołanie wnosi się:

w terminie 5 dni od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli zostały przesłane w sposób określony w art. 180 ust. 5 ustawy zdanie drugie albo w terminie 10 dni – jeżeli zostały przesłane w inny sposób,

4.2. Odwołanie wobec treści ogłoszenia o zamówieniu oraz wobec postanowień SIWZ, wnosi się w terminie:

**5 dni** od dnia zamieszczenia ogłoszenia w Biuletynie Zamówień Publicznych lub SIWZ na stronie internetowej.

4.3. Odwołanie wobec czynności innych niż określone w pkt. 4.1. i 4.2. wnosi się:

w terminie **5 dni** od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.

1. Odwołanie przysługuje wyłącznie od niezgodnej przepisami ustawy czynności Zamawiającego podjętej w postępowaniu o udzielenie zamówienia lub zaniechania czynności, do której Zamawiający jest zobowiązany na podstawie ustawy.
   1. Odwołanie powinno wskazywać czynności lub zaniechanie czynności Zamawiającego, której zarzuca się niezgodność z przepisami ustawy, zawierać zwięzłe przedstawienie zarzutów, określać żądanie oraz wskazywać okoliczności faktyczne i prawne uzasadniające wniesienie odwołania.
   2. Odwołanie wnosi się do Prezesa Izby w formie pisemnej lub postaci elektronicznej, podpisane bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu.
   3. Odwołanie podlega rozpoznaniu, jeżeli:

a) nie zawiera braków formalnych;

b) uiszczono wpis (wpis uiszcza się najpóźniej do dnia upływu terminu do wniesienia odwołania,  
a dowód jego uiszczenia dołącza się do odwołania).

* 1. Odwołujący przesyła kopię odwołania Zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu. Domniemywa się, iż Zamawiający mógł zapoznać się z treścią odwołania przed upływem terminu do jego wniesienia, jeżeli przesłanie jego kopii nastąpiło przed upływem terminu do jego wniesienia przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.

1. Na orzeczenie Izby stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu.
   1. W postępowaniu toczącym się wskutek wniesienia skargi stosuje się odpowiednio przepisy ustawy  
      z dnia 17 listopada 1964 r. – Kodeks postępowania cywilnego o apelacji, jeżeli przepisy ustawy nie stanowią inaczej. Jeżeli koniec terminu do wykonania czynności przypada na sobotę lub dzień ustawowo wolny od pracy, termin upływa dnia następnego po dniu lub dniach wolnych od pracy.
   2. Skargę wnosi się do sądu właściwego dla siedziby albo miejsca zamieszkania zamawiającego za pośrednictwem Prezesa Izby w terminie **7 dni** od dnia doręczenia orzeczenia Izby, przesyłające jednocześnie jej odpis przeciwnikowi skargi. Złożenie skargi w placówce pocztowej operatora wyznaczonego jest równoznaczne z jej wniesieniem.
   3. W terminie **21 dni** od dnia wydania orzeczenia skargę może wnieść także Prezes Urzędu. Prezes Urzędu może także przystąpić do toczącego się postępowania. Do czynności podejmowanych przez Prezesa Urzędu stosuje się odpowiednio przepisy ustawy z dnia 17 listopada 1964 r. – Kodeks postępowania cywilnego o prokuraturze.
   4. Skarga powinna czynić zadość wymaganiom przewidzianym dla pisma procesowego oraz zawierać oznaczenie zaskarżonego orzeczenia, przytoczenie zarzutów, zwięzłe ich uzasadnienie, wskazanie dowodów, a także wniosek o uchylenie orzeczenia lub zmianę orzeczenia w całości lub w części.
   5. W postępowaniu toczącym się na skutek wniesienia skargi nie można rozszerzyć żądania odwołania ani występować z nowymi żądaniami.
2. Wykonawca może w terminie przewidzianym do wniesienia odwołania poinformować zamawiającego o niezgodnej z przepisami ustawy czynności podjętej przez niego lub zaniechaniu czynności, do której jest on zobowiązany na podstawie ustawy,na które nie przysługuje odwołanie na podstawie art. 180 ust. 2 ustawy.
   1. W przypadku uznania zasadności przekazanej informacji zamawiający powtarza czynność albo dokonuje czynności zaniechanej, informując o tym wykonawców w sposób przewidziany w ustawie dla tej czynności.
   2. Na czynności, o których mowa powyżej, nie przysługuje odwołanie, z zastrzeżeniem art. 180 ust 2 ustawy.

## Załącznik nr 1 do SIWZ

………………………………

Pieczęć Wykonawcy

**FORMULARZ OFERTY**

1. Oferta złożona do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego na:

**Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

1. Dane dotyczące Wykonawcy:

|  |  |
| --- | --- |
| **Nazwa (firma) Wykonawcy[[1]](#footnote-1)** | **Adres Wykonawcy** |
|  |  |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Nr REGON/NIP** | **telefon/fax** | **e-mail** |
|  |  |  |

1. Rodzaj przedsiębiorstwa jakim jest Wykonawca (zaznaczyć właściwą opcję)2:

* Mikroprzedsiębiorstwo
* Małe przedsiębiorstwo
* Średnie przedsiębiorstwo

4. Oferujemy wykonanie zamówienia za kwotę (cena projektu budowlanego wraz z pozwoleniem na budowę, cena projektów wykonawczych oraz wartość 20 nadzorów autorskich) za kwotę:

netto…...…….…… + VAT ..........% ....................... =................................... zł brutto,

słownie ………………………………………………………………………………………….

w tym:

4a. Wykonanie projektu budowlanego w zakresie określonym w rozdziale III punkt 1.1 oraz projektów wykonawczych:

netto…...…….…… + VAT ..........% ....................... =................................... zł brutto,

słownie ………………………………………………………………………………………….

4b. Prowadzenie nadzoru autorskiego w okresie realizacji modernizacji obiektu za   
**jeden nadzór autorski**:

netto…...……….…… + VAT ..........% ....................... =................................... zł brutto,

słownie …………………………………………………………………………………….

5. Wybór oferty prowadzić będzie do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego w zakresie następujących towarów/usług: ……………………………………………………… Wartość ww. towarów lub usług bez kwoty podatku wynosi: ………………………………… (Wypełnić, o ile wybór oferty prowadziłby do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, w przeciwnym razie pozostawić niewypełnione).

1. Niniejszym oświadczam, że:

* zapoznałem się z warunkami zamówienia i przyjmuję je bez zastrzeżeń;
* zapoznałem się z postanowieniami załączonego do SIWZ wzoru umowy i przyjmuję go bez zastrzeżeń;
* przedmiot oferty jest zgodny z przedmiotem zamówienia;
* jestem związany niniejszą ofertą przez okres 30 dni, licząc od dnia składania ofert podanego w SIWZ;

7. Niżej podaną część/zakres zamówienia, wykonywać będą w moim imieniu podwykonawcy:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Część/zakres zamówienia** | **Nazwa (firma) podwykonawcy** |
| 1. |  |  |
| 2. |  |  |
| 3. |  |  |

8. Oferta została złożona na …… zapisanych stronach, (kolejno ponumerowanych).

.........................................., dnia ..................... ......................................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do

reprezentowania Wykonawcy

*¹Uwaga: w przypadku Wykonawców składających ofertę wspólną należy wskazać wszystkich Wykonawców występujących wspólnie lub zaznaczyć, iż wskazany podmiot (Pełnomocnik/Lider) występuje w imieniu wszystkich podmiotów składających ofertę wspólną.*

*2* Zaznaczyć jeśli dotyczy M*ikroprzedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 10 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 2 milionów EUR.*

*Małe przedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 50 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 10 milionów EUR.*

*Średnie przedsiębiorstwa: przedsiębiorstwa, które nie są mikroprzedsiębiorstwami ani małymi przedsiębiorstwami* i które zatrudniają mniej niż 250 osób i których roczny obrót nie przekracza 50 milionów EUR *lub* roczna suma bilansowa nie przekracza 43 milionów EUR.

## Załącznik nr 2 do SIWZ

**Zamawiający:**

Główny Instytut Górnictwa

Plac Gwarków 1

40-166 Katowice

**Wykonawca:**

………………………………………………………………………………………………………………….

………………………………………………………………………………………………………………….

………………………………………………………………………………………………………………….

*(pełna nazwa/firma, adres,*

*w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

reprezentowany przez:

…………………………………………………………………………………………………………………..

*(imię, nazwisko, stanowisko/podstawa do reprezentacji)*

**OŚWIADCZENIE WYKONAWCY**

**składane na podstawie art. 25a ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r.**

**Prawo zamówień publicznych (dalej jako: ustawa Pzp),**

**DOTYCZĄCE PRZESŁANEK WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”** prowadzonego przez Główny Instytut Górnictwa, z siedzibą przy placu Gwarków 1, 40-166 Katowice*,* oświadczam, co następuje:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE WYKONAWCY:**

1. Oświadczam, że nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie   
   art. 24 ust 1 pkt 12-23 ustawy Pzp.
2. Oświadczam, że nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie   
   art. 24 ust. 5 pkt 1, 2, 4 i 8 ustawy Pzp

……….…………………..*,* dnia …….……. r. ……………………………………….…

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

Oświadczam, że zachodzą w stosunku do mnie podstawy wykluczenia z postępowania na podstawie art. …………. ustawy Pzp *(podać mającą zastosowanie podstawę wykluczenia spośród wymienionych w art. 24 ust. 1 pkt 13-14, 16-20 lub art. 24 ust. 5 ustawy Pzp).* Jednocześnie oświadczam, że w związku z ww. okolicznością, na podstawie art. 24 ust. 8 ustawy Pzp podjąłem następujące środki naprawcze (procedura sanacyjna - samooczyszczenie) …………………………………………………….

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………

…………….…………………*,* dnia ………….……. r. ……………………………………...…

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODMIOTU, NA KTÓREGO ZASOBY POWOŁUJE SIĘ WYKONAWCA:**

Oświadczam, że następujący/e podmiot/y, na którego/ych zasoby powołuję się w niniejszym postępowaniu, tj.: ………………………………………………………………….………………………

……………………………………………………………………………………………………………..

*(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

nie podlega/ją wykluczeniu z postępowania o udzielenie zamówienia.

…………….……………..*,* dnia ………….……. r. ………………………………..…

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne   
i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

…………….………………*,* dnia ………….……. r. ………………………………………

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

## Załącznik nr 3 do SIWZ

**Zamawiający:**

Główny Instytut Górnictwa

Plac Gwarków 1

40-166 Katowice

**Wykonawca:**

…………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………..

……………………………………………………………………………………………………………

*(pełna nazwa/firma, adres, w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

reprezentowany przez:

……………………………………………………………………………………………………………

*(imię, nazwisko, stanowisko/podstawa do reprezentacji)*

**OŚWIADCZENIE WYKONAWCY**

**składane na podstawie art. 25a ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r.**

**Prawo zamówień publicznych (dalej jako: ustawa Pzp),**

**DOTYCZĄCE SPEŁNIANIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn: **Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**,prowadzonego przez Główny Instytut Górnictwa, Plac Gwarków 1, 40-166 Katowice*,* oświadczam, co następuje:

**INFORMACJA DOTYCZĄCA WYKONAWCY:**

Oświadczam, że spełniam warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego w ogłoszeniu o zamówieniu oraz w pkt 3.1.-3.2. rozdziału XIII Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia (dotyczy warunku z pkt 3.1.1. - 3.1.2. oraz 3.2. SIWZ).

…………….……………*,* dnia ……….……. r. ………………………………………..…

(podpis osoby uprawnionej do

reprezentowania Wykonawcy)

**INFORMACJA W ZWIĄZKU Z POLEGANIEM NA ZASOBACH INNYCH PODMIOTÓW**:

Oświadczam, że w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez Zamawiającego w o zamówieniu oraz w pkt 3.1.-3.2. rozdziału XIII Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia*,* polegam na zasobach następującego/ych podmiotu/ów: …………………………………………………………………………………………………………

..………………………………………………………………………………………………………………...…………………………….., w następującym zakresie: ……………………………………

…………………………………………………………………………………………………………… *(wskazać podmiot i określić odpowiedni zakres dla wskazanego podmiotu).*

…………….……………*,* dnia ………….……. r. ..…………………………………

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne   
i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

……….……………………*,* dnia …….……. r. ….…………………………..…

(podpis osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy)

**Załącznik nr 4 do SIWZ**

**......................................................**

Pieczęć firmowa Wykonawcy

**WYKAZ WYKONANYCH USŁUG**

**W ZAKRESIE NIEZBĘDNYM DO WYKAZANIA SPEŁNIANIA WARUNKU WIEDZY I DOŚWIADCZENIA**

Składając ofertę w przetargu nieograniczonym na: **Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”** - przedkładam/y następujący wykaz wykonanych usług, w zakresie niezbędnym do wykazania spełniania warunku wiedzy i doświadczenia:

W przypadku składania oferty przez Wykonawców ubiegających się wspólnie o udzielenie zamówienia, ww. warunek mogą spełnić łącznie.

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| Lp. | Zamawiający | Rodzaj wykonanych usług potwierdzających spełnienie warunków udziału w postępowaniu. | Wartość usługi (netto) | Powierzchnia projektu/ przebudowy obiektu | Data wykonania usług  rozpoczęcie  zakończenie  (dzień, m-c, rok) |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

Do niniejszego wykazu dołączamy .......szt. dokumentów potwierdzających, że wskazane i opisane wyżej usługi zostały wykonanenależycie*.*

.......................................... , dnia ........................ ..............................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

**Załącznik nr 5 do SIWZ**

...........................................

Pieczątka firmowa Wykonawcy

/Imię i Nazwisko Wykonawcy

**WYKAZ OSÓB, KTÓRE BĘDĄ UCZESTNICZYĆ W WYKONANIU ZAMÓWIENIA**

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na: **Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

przedkładam/y poniższy wykaz, dla celów potwierdzenia spełnienia warunku udziału w postępowaniu, dotyczącego dysponowania osobami zdolnymi do wykonania zamówienia:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Imię i Nazwisko | Kwalifikacje zawodowe  (rodzaj uprawnień oraz numer dokumentu potwierdzającego) | Podstawa do dysponowania daną osobą |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |

W przypadku dyspozycji do oferty należy dołączyć pisemne zobowiązania innych podmiotów do udostępnienia osób zdolnych do wykonania zamówienia.

........................................... , dnia ......................... .................................................................

Podpis wraz z pieczęcią osoby uprawnionej do reprezentowania Wykonawcy

## Załącznik nr 6

wzór umowy na wykonanie projektów i uzyskanie pozwolenia na budowę

**UMOWA nr …/FT-2/…….**

Zawarta w dniu **………….. r.** w Katowicach pomiędzy Głównym Instytutem Górnictwa   
w Katowicach, Plac Gwarków 1, zarejestrowanym w Sądzie Rejonowym Katowice – Wschód w Katowicach, Wydział VIII Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000090660, zwanym dalej „**Zamawiającym**”, reprezentowanym przez:

**1.** ……………………………………………………………………………………….

**2.** ……………………………………………………………………………………….

a  
…………….…………………………………………………………………………………..

…………….…………………………………………………………………………………..

…………….…………………………………………………………………………………..

**NIP: ………..; Regon: ……………….;**

Numer rachunku bankowego: ……………………….

zwanym dalej „**Wykonawcą**”

W związku z postępowaniem nr …..…………. o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonym na podstawie u*stawy z dnia 29 stycznia 2004 r Prawo zamówień publicznych* (tekst jednolity Dz. U. z 2017 r. poz. 1579) zwanej w treści Pzp w trybie przetargu nieograniczonego niniejszej umowie nadaje się następującą treść:

§1

Na podstawie niniejszej umowy Wykonawca zobowiązuje się do wykonania na rzecz Zamawiającego usług, zwanych dalej „przedmiotem umowy”, zgodnie z ofertą oraz zamówieniem, które stanowią integralną część niniejszej umowy:

**Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

§2

**1. Przedmiotem zamówienia** objętego niniejszym postępowaniem jest:

* wykonanie części projektu budowlanego "Zmiana do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016 r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH";
* wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" wraz z przedmiarami, kosztorysem inwestorskim i specyfikacjami technicznymi wykonania i odbioru robót budowlanych
* nadzór autorski w okresie realizacji wyżej wymienionych inwestycji.

**1.1. Zakres projektu budowlanego**

1.1.1. Projekt nowego szybu windowego dla dwóch dźwigów - obejmującego przestrzeń istniejącego dźwigu i części toalety przyległej do klatki schodowej.

1.1.2. Przebudowę pozostałej części istniejącej toalety (wraz z pionami wentylacyjnymi i sanitarnymi) na pomieszczenie techniczne i pod najem

1.1.3. Projekt zagospodarowania terenu obejmujący przebudowę strefy wejściowej zgodnie z załączoną koncepcją

1.1.4. Projekt przebudowy strefy wejściowej na parterze.

1.1.5. Projekt przebudowy elewacji – na parterze w okolicy wejścia

**1.2. Wykaz wymaganych opracowań wchodzących w skład dokumentacji do projektu budowlanego i wykonawczego**

1.2.1. Projekt zagospodarowania terenu

* Przebudowa strefy wejścia i parkowania wraz z podniesieniem terenu przy projektowanym wejściu, miejscami parkingowymi, małą architekturą, oświetleniem, zabezpieczeń istniejących sieci i instalacji, informacją wizualną i zielenią – zgodnie z załączoną koncepcją na aktualnej mapie przeznaczonej do celów projektowych wraz z wszelkimi niezbędnymi uzgodnieniami i opracowaniami
* Inwentaryzacja zieleni wraz z pozwoleniem na wycinkę/przesadzenie drzew
* Uzyskanie warunków i uzgodnień zabezpieczeń/przebudowy istniejącego uzbrojenia terenu,
* Mapa do celów projektowych,
* Uzgodnienie z rzeczoznawcą ds. przeciwpożarowych

1.2.2. Branża architektoniczna i konstrukcyjno-budowlana obejmująca:

* Projekt wyburzeń i zamurowań wraz z inwentaryzacją w zakresie niezbędnym do wykonania projektu
* Projekt szybu dźwigowego, dwóch dźwigów osobowych na min. 8 osób każdy, w tym przynajmniej jeden do przewozu osób niepełnosprawnych. Szyb dźwigowy dostosowany do wymogów projektu napowietrzania klatki schodowej (wraz z szybem dźwigowym) – system napowietrzania klatki schodowej w realizacji, projekt napowietrzania szybu dźwigowego będzie dostosowany do projektowanych dźwigów.
* Przebudowa strefy wejścia (zgodnie z załączoną koncepcją) obejmująca przeniesienie drzwi wejściowych w miejsce pomieszczeń ochrony, likwidację wejścia od strony zachodniej – zastąpienie oknem, powiększenie holu o przestrzeń pomieszczeń 0.33, 0.33a i 0.33b, przesunięcie wydzielenia klatki schodowej – (dostosowanie do projektowanego dźwigu); powiększenie otworów okiennych w ścianie północnej (w planowanej strefie wejścia).
* Przebudowa pomieszczenia istniejącej toalety na pomieszczenie techniczne i pod najem (na piętrach 2-12):
* zaprojektować podzielenie pozostałej części toalety na dwa pomieszczenia: większe biurowe z oknem i wejściem od strony istniejących pomieszczeń biurowych, mniejsze techniczne z wejściem od strony korytarza
* zaprojektować wejście do planowanego pomieszczenia technicznego w miejscu istniejących pionów wentylacyjnych i sanitarnych wraz z zamknięciem stropów, obudowaniem hydrantu od strony pomieszczenia przegrodą ognioodporną
* zaprojektować wentylację pomieszczenia technicznego i biurowego

1.2.3. Branża instalacji sanitarnej obejmująca:

* Zmianę lokalizacji istniejącego hydrantu wraz z jego oddzieleniem przeciwpożarowym EI30 od sąsiedniego pomieszczenia.
* Przebudowę instalacji c.o. w obrębie strefy wejściowej i projektowanego pomieszczenia biurowego (za windą)
* Podłączenie zlewu w okolicy recepcji do istniejących pionów (obecnie w trakcie wymiany)
* Zaprojektowanie wentylacji projektowanych pomieszczeń

1.2.4. Branżę instalacji elektrycznej obejmującą:

* instalację zasilania i sterowania dźwigów osobowych;
* instalację kontroli dostępu drzwi w strefie wejścia;
* instalację oświetlenia zewnętrznego w rejonie strefy wejścia;
* instalację odgromową w zakresie istniejących przewodów odprowadzających w rejonie strefy wejścia.

1.2.5. Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót dla każdej branży.

1.2.6. Szczegółowe kosztorysy inwestorskie oraz przedmiary robót dla każdej branży, obejmujące całkowity zakres prac koniecznych do wykonania, z uwzględnieniem: prac demontażowych i pomiarowych, zabezpieczenia budynku podczas prowadzenia robót (obiekt użytkowany), sprzątania obiektu w trakcie prowadzenia robót.

1.2.7. Uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych projektu budowlanego i wykonawczego oraz wszystkie niezbędne uzgodnienia projektów wynikające z obowiązujących przepisów.

1.3. Uwzględnienie zaleceń zawartych w Postanowieniu Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015 r. oraz Ekspertyzie Technicznej dotyczącej możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I GIG-u, Al. Korfantego 79 Katowice, opracowana przez Fire Ekspert Adam Biczycki w kwietniu 2015r. stanowiących załączniki do SIWZ.

1.4. Uwzględnienie rozwiązań przyjętych w dokumentacji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH opracowanej przez BIURO INŻYNIERYJNO-PROJEKTOWE PRINT SP Z O.O. 41-500 Chorzów ul. Kościuszki 6 lokal 111 w lutym 2016r

1.5. Współpraca z projektantem instalacji elektrycznych i napowietrzania klatki schodowej

**2. Uzgodnienia projektowe.**

2.1. Wykonawca przedmiotu zamówienia na etapie realizacji opracowań projektowych ma obowiązek uzyskania akceptacji wszelkich rozwiązań projektowych (w tym doboru zastosowanych materiałów) w zakresie wszystkich branż z upoważnionymi przedstawicielami Zamawiającego.

2.2. Projekt budowlany musi być zaakceptowany przez Zamawiającego. Będzie stanowił część załącznika do wniosku „Zmiana do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH"

2.3. Wykonawca ma obowiązek uzgodnić projekt budowlany oraz projekty wykonawcze z rzeczoznawcą ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych oraz wszystkie niezbędne uzgodnienia projektów wynikające z obowiązujących przepisów

2.4. Potrzebę dokonania uzgodnień Wykonawca zgłaszać będzie drogą mailową.

2.5. Zamawiający będzie organizował wg potrzeb naradę w siedzibie Zamawiającego, na której muszą być obecni projektanci wskazanych podczas zwoływania narady branż.

2.6. Wykonawca ma obowiązek uwzględnić wytyczne projektowe projektantów opracowujących zmiany do projektu PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH w zakresie projektów elektrycznych, napowietrzania, aranżacji wnętrz:, w celu prawidłowego sporządzenia kompletnej dokumentacji projektowej i kosztorysowej.

2.7. Wykonawca ustali z Zamawiającym podział kosztorysów i przedmiarów na działy, w celu umożliwienia zlecania poszczególnych prac etapowo.

**3. Pozwolenie na budowę.**

Zamawiający uzyska pozwolenie na budowę na projektowane prace budowlane związane ze "Zmianą do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH";

Wykonawca dostarczy wszelkie niezbędne oświadczenia, zaświadczenia, opracowania, rysunki, uzgodnienia Zamawiającemu w formie uzgodnionej ze wskazanym przedstawicielem Zamawiającego. Przekazane materiały będą częścią projektu budowlanego „Zmiany do pozwolenia na budowę nr 301/16 z dnia 24.03.2016r dla inwestycji PRZEBUDOWA PAWILONU I GŁÓWNEGO INSTYTUTU GÓRNICTWA W KATOWICACH",

4. Forma opracowania

Wykonawca przekaże Zamawiającemu opracowania projektowe w następujących formach:

* Projekt budowlany – część pisemną w formie papierowej jako wkładkę do projektu budowlanego złożonego z innych opracowań objętych odrębnym opracowaniem zgodnie z wytycznymi Inwestora. Część rysunkową w formie cyfrowej i papierowej jako wkładkę (jw.) – system numeracji rysunków określony przez Inwestora. Opracowanie wraz z wszystkimi niezbędnymi uzgodnieniami.
* Projekt wykonawczy: część opisowa i rysunkowa w formie papierowej w 5 egzemplarzach;
* kosztorysy i przedmiary w formie papierowej w 3 egzemplarzach;
* opracowania w formie elektronicznej w 3 egzemplarzach, zawierające:
* opisy i specyfikacje techniczne w formie edytowalnej oraz „pdf”,
* część rysunkową w formie edytowalnej „dwg” lub „dxf” oraz „pdf”,

- kosztorysy i przedmiary w rozszerzeniu „ath” lub „kst” oraz „pdf”.

5. Zamawiający udostępnia Wykonawcy:

* Postanowienie Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Katowicach z dnia 22.09.2015 r.
* Ekspertyza Techniczna dotycząca możliwości innego sposobu spełnienia wymagań bezpieczeństwa pożarowego w Pawilonie I GIG-u, Al. Korfantego 79 Katowice, opracowana przez Fire Ekspert Adam Biczycki w kwietniu 2015r;
* Rysunki w wersji pdf (dwg. lub dxf wybranemu oferentowi):
* koncepcji przebudowy strefy wejścia wraz ze zmianą zagospodarowania terenu w obszarze wejścia
* rysunki istniejącego budynku: rzuty wszystkich kondygnacji, przekrój, elewacje – na skutek prowadzonych prac stan istniejący ulega zmianie dlatego rysunki należy weryfikować w trakcie sporządzania dokumentacji.

§3

1. Termin rozpoczęcia zadania: do 7 dni od daty zawarcia umowy.
2. Wymagane terminy realizacji przedmiotu umowy:

* wykonanie projektu budowlanego wraz z dostarczeniem kompletnych materiałów do wniosku o zmianę pozwolenie na budowę, w formie uzgodnionej z Zamawiającym po uzyskaniu wcześniejszej akceptacji Zamawiającego – **do 90 dni** od daty zawarcia umowy;
* Zamawiający złoży wniosek o zmianę pozwolenia na budowę najpóźniej 14 dni od otrzymania materiałów do wniosku o zmianę pozwolenie na budowę, w formie uzgodnionej z Zamawiającym po uzyskaniu wcześniejszej akceptacji Zamawiającego
* wykonanie kompletnych projektów wykonawczych i przekazanie ich Zamawiającemu – **do 150 dni** od daty zawarcia umowy;

1. Maksymalny termin wykonania przedmiotu zamówienia ustala się na 150 dni od daty zawarcia umowy z Wykonawcą.

- do terminu realizacji przedmiotu zamówienia nie wlicza się dni, w których Zamawiający dokonuje sprawdzeń dokumentacji budowlanej i wykonawczej.

1. Za termin wykonania przedmiotu zamówienia przyjęta zostanie data uzyskania przez Zamawiającego pozwolenia na budowę wraz z kompletną (zweryfikowaną przez Zamawiającego bez uwag) dokumentacją projektową. Powyższe zostanie potwierdzone bezusterkowym protokołem odbioru końcowego podpisanym przez Zamawiającego.
2. Projekt budowlany przed złożeniem zostanie przekazany w 1 egz. (w wersji papierowej   
   i cyfrowej) do sprawdzenia Zamawiającemu. Czas sprawdzenia nie może trwać dłużej niż 20 dni roboczych i nie jest wliczany do czasu realizacji zlecenia. Okres nanoszenia poprawek jest wliczany do czasu realizacji zlecenia. Jeżeli w dokumentacji ponownie zostaną wykryte 3 usterki (w ciągu 7dni), Zamawiający odstąpi od weryfikacji i zwróci Wykonawcy projekt w celu naniesienia poprawek.
3. Projekty wykonawcze, przedmiary, kosztorysy i specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót zostaną sprawdzone w ciągu 25 dni roboczych od dnia złożenia (1 egz. w wersji papierowej i cyfrowej) – czas nie jest wliczany do czasu realizacji zamówienia. Okres nanoszenia poprawek jest wliczany do czasu realizacji zlecenia.

§4

Do obowiązków Zamawiającego w szczególności należy:

* + - * 1. Ustanowienie nadzoru inwestorskiego.
        2. Przekazanie Wykonawcy dokumentacji określonej w §2 ust. 5.
        3. Udzielanie Wykonawcy bieżących informacji dotyczących obiektów.
        4. Organizowanie wg potrzeb narad w siedzibie Zamawiającego,w celu dokonywania bieżących uzgodnień branżowych. Termin narady zostanie podany Wykonawcy z min. tygodniowym wyprzedzeniem.
        5. Terminowe przystępowanie do uzgodnień i odbiorów dokumentacji projektowej.

Zamawiający ustanawia osoby do uzgadniania i koordynacji opracowań stanowiących przedmiot umowy:

- w zakresie projektów budowlano-instalacyjnych:

- ......................................................

- ......................................................

- ......................................................

- w zakresie ppoż.:

- ......................................................

Przedstawiciele Zamawiającego uprawnieni są do ustaleń związanych z jakością i ilością prac, które są niezbędne do prawidłowego oraz zgodnego z umową wykonania przedmiotu umowy, uzgadniania poszczególnych rozwiązań technicznych, dokonywania odbiorów częściowych i końcowego dokumentacji projektowej.

* + - * 1. Terminowa zapłata wynagrodzenia należnego Wykonawcy za wykonanie przedmiotu umowy.

§5

Wykonawca ma obowiązek :

* + - * 1. Wykonywania przedmiotu umowy z należytą starannością zgodnie z Umową, Ofertą, zasadami wiedzy technicznej oraz przepisami prawa powszechnie obowiązującego.
        2. Przestrzegania przepisów bhp i przeciwpożarowych obowiązujących na terenie Instytutu.
        3. Zgłaszania gotowości do odbioru prac lub uzgodnień projektowych.
        4. Zapłaty wynagrodzenia należnego Podwykonawcom, jeżeli Wykonawca dopuszcza Podwykonawców do udziału w realizacji Umowy.
        5. Terminowego usuwania wad, ujawnionych w czasie odbiorów dokumentacji projektowej.
        6. Brać udział w organizowanych przez Zamawiającego naradach branżowych; dokonywać uzgodnień z przedstawicielami Zamawiającego w zakresie poszczególnych branż oraz p.poż.
        7. Dostarczyć kompletną dokumentację projektową, stanowiącą przedmiot umowy wraz   
           z wykazem przekazanych opracowań oraz pisemnym oświadczeniem, że jest ona wykonana zgodnie z umową, obowiązującymi przepisami techniczno-budowlanymi, normami oraz jest w stanie zupełnym i kompletnym z punktu widzenia celu, któremu ma służyć.
        8. W przypadku stwierdzenia uwag przez Zamawiającego, poprawić dokumentację projektową zgodnie z przedstawionymi zastrzeżeniami.

§6

1. Strony zobowiązują się do wzajemnego informowania na piśmie o zaistniałych przeszkodach w wypełnianiu przedmiot umowy.

2. Każda ze stron w swoim zakresie zobowiązuje się do podejmowania odpowiednich starań mających na celu usuniecie przeszkód, o których mowa w ust.1.

§7

1. Za wykonanie przedmiotu umowy strony ustalają wynagrodzenie w kwocie zgodnie z ofertą przetargową złożoną przez Wykonawcę w postępowaniu przetargowym.

**netto …………….. + VAT 23% ……………. = …………….. zł brutto**, słownie: …………………………………………………………………………... złotych …/100.

1. Zamawiający dopuszcza możliwość etapowego fakturowania za wykonane projekty:

- faktura wartości 30% wartości umownej po dostarczeniu Zamawiającemu projektu budowlanego, potwierdzonego protokołem odbioru częściowego;

- faktura końcowa wartości 70% wartości umownej i po ukończeniu całości przedmiotu zamówienia potwierdzonego protokołem odbioru końcowego.

3. Zapłata wynagrodzenia nastąpi przelewem na rachunek bankowy Wykonawcy, w terminie do 30 dni liczony od daty dostarczenia do Zamawiającego prawidłowo wystawionej faktury VAT.

1. Należności wynikające z niniejszej umowy nie mogą być przedmiotem cesji bez pisemnej zgody Głównego Instytutu Górnictwa.
2. Wykonawca wyraża zgodę na zapłatę za wykonany przedmiot umowy wyłącznie przez Zamawiającego, bezpośrednio na jego rzecz i wyłącznie w drodze przelewu na rachunek wskazany na fakturze. Umorzenie długu Zamawiającego wobec Wykonawcy, poprzez uregulowanie w jakiejkolwiek formie na rzecz osób trzecich, aniżeli bezpośrednio na rzecz Wykonawcy, może nastąpić wyłącznie za zgodą Zamawiającego i Wykonawcy, wyrażoną w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
3. Wykonawca oświadcza, że jakiekolwiek jego prawa, wynikające bezpośrednio lub pośrednio z niniejszej umowy, w tym również należności uboczne (odsetki), nie zostaną przeniesione na rzecz osób trzecich bez uprzedniej zgody Zamawiającego wyrażonej w formie pisemnej pod rygorem nieważności.
4. Wykonawca oświadcza, że nie dokona żadnej czynności prawnej, ani faktycznej, której bezpośrednim lub pośrednim skutkiem będzie zmiana wierzyciela na inny podmiot. Ograniczenie to dotyczy w szczególności przelewu, subrogacji ustawowej oraz umownej, zastawu, hipoteki oraz przekazu.
5. Wykonawca oświadcza, że w celu dochodzenia praw z niniejszej umowy nie udzieli upoważnienia, w tym upoważnienia inkasowego, innemu podmiotowi, w tym podmiotowi prowadzącemu działalność windykacyjną.
6. W razie nieterminowej zapłaty faktury Zamawiający zobowiązuje się do zapłaty na rzecz Wykonawcy odsetek ustawowych.

§8

1. Dokonanie odbioru przedmiotu umowy potwierdza protokół odbioru podpisany przez obie strony.
2. Przy odbiorze przedmiotu umowy Zamawiający nie jest obowiązany dokonać sprawdzenia jego jakości, co nie zwalnia Wykonawcy z odpowiedzialności względem Zamawiającego za jakość przedmiotu umowy oraz jego kompletność pod względem celu, któremu ma służyć. Zamawiający dokonuje odbioru przedmiotu umowy pod względem formalnym. Za jakość i kompletność przedmiotu umowy oraz szkody wynikające z jego wad odpowiada Wykonawca.

§9

1. Wykonawca oświadcza, że

a) autorskie prawa majątkowe do projektu będącego częścią przedmiotu umowy zwanego dalej „Dziełem” nie są w żaden sposób ograniczone lub obciążone prawami osób trzecich oraz że Dzieło to nie narusza praw osób trzecich,

b) posiada wyłączne prawo do udzielania zezwoleń na rozporządzanie i korzystanie z opracowań Dzieła,

c) prawa i zezwolenia, o których mowa w lit. b) obejmują całość praw i zezwoleń niezbędnych do eksploatacji Dzieła w zakresie określonym w niniejszej umowie.

2. W przypadku wystąpienia przeciwko Zamawiającemu przez osobę trzecią z roszczeniami wynikającymi z naruszenia jej praw, Wykonawca zobowiązany jest do ich zaspokojenia i zwolnienia Zamawiającego od obowiązku świadczeń z tego tytułu.

3. W przypadku dochodzenia na drodze sądowej przez osoby trzecie roszczeń wynikających z powyższych tytułów przeciwko Zamawiającemu, Wykonawca będzie zobowiązany do przystąpienia w procesie do zamawiającego i podjęcia wszelkich czynności w celu jego zwolnienia z udziału w sprawie.

4. Na mocy niniejszej umowy Wykonawca przenosi na Zamawiającego autorskie prawa majątkowe do Dzieła na następujących polach eksploatacji:

a) wykonanie zadania będącego przedmiotem projektu,

b) wprowadzenia projektu do pamięci komputera.

5. Wykonawca udziela Zamawiającemu zezwoleń do dokonywania wszelkich zmian i przeróbek w tym również do wykorzystania go w części lub całości oraz łączenia z innymi dziełami.

6. Zamawiający ma prawo zbyć nabyte prawa lub upoważnić osoby trzecie do korzystania z uzyskanych zezwoleń.

7. Przez zezwolenia, o których mowa powyżej, rozumie się zezwolenia udzielone wyłącznie Zamawiającemu. Zezwolenia te są nieodwołalne i nie są uzależnione od żadnych warunków oraz zostały udzielone bez prawa wypowiedzenia lub cofnięcia.

8. Przejście praw autorskich powoduje przejście na Zamawiającego własność egzemplarza Dzieła przez co należy rozumieć:

a) nośniki elektroniczne,

b) dokumentację techniczną i użytkową projektu,

c) inne materiały i dokumenty niezbędne do prawidłowego wykorzystania projektu.

9. Datą przejścia praw autorskich na Zamawiającego jest data końcowego odbioru przedmiotu umowy.

10. Z datą przejścia praw autorskich Wykonawca nie może udostępnić zrealizowanego przedmiotu niniejszej umowy oraz jego dokumentacji technicznej innemu podmiotowi bez uprzedniej pisemnej zgody zamawiającego pod rygorem nieważności.

11. Materiały i dane wykorzystywane dla celów realizacji niniejszej umowy stanowią własność Zamawiającego, w związku, z czym Wykonawca zobowiązuje się do nie wykorzystywania do innych celów i nie udostępniania stronom trzecim na każdym etapie realizacji umowy, a także zobowiązuje się do zachowania w tajemnicy informacji powziętych przy wykonywaniu niniejszej umowy także po jej zakończeniu.

Na potrzeby niniejszej umowy za “informację” uważa się jakąkolwiek wiadomość wyrażoną za pomocą mowy, pisma, obrazu, rysunku, znaku, dźwięku albo zawartą   
w urządzeniu, przyrządzie lub innym przedmiocie, a także wyrażoną w jakikolwiek inny sposób.

12. Wszelkie otrzymane przez Wykonawcę materiały i dane na dowolnym nośniku nie mogą być kopiowane, reprodukowane, bądź w inny sposób powielane, a po zakończeniu prac objętych umową muszą zostać zwrócone Zamawiającemu.

13. Wynagrodzenie za przejście wszystkich praw wymienionych w niniejszym paragrafie zawarte jest w cenie stanowiącej wartość przedmiotu umowy określonej w §7 ust. 1.

§10

1. Zamawiający potwierdza upoważnienie do otrzymania faktur VAT i upoważnia Wykonawcę do ich wystawiania bez swojego podpisu.
2. Wykonawca oświadcza, że jest płatnikiem podatku VAT.

Nr identyfikacyjny Zamawiającego /NIP/ 634-012-60-16

Nr identyfikacyjny Wykonawcy /NIP/ ………………

§11

1. Wykonawca odpowiada za wady fizyczne i prawne przedmiotu umowy.

2. Uprawnienia Zamawiającego z tytułu gwarancji oraz rękojmi za wady dokumentacji projektowej wygasają w stosunku do Wykonawcy wraz z wygaśnięciem odpowiedzialności Wykonawcy robót z tytułu gwarancji i rękojmi za wady wykonanych robót na podstawie tego projektu, jednak nie później niż 5 lat od bezusterkowego odbioru przedmiotu umowy.

3. Gwarancja oraz rękojmia rozpoczyna bieg od daty podpisania przez strony końcowego protokołu zdawczo-odbiorczego

4. Wykonawca zobowiązuje się do nieodpłatnego usunięcia wad w projekcie ujawnionych w trakcie realizacji robót budowlano-montażowych w terminie 7 dni od ich pisemnego zgłoszenia.

5. Usunięcie wad, o których mowa w ust. 4 musi zostać potwierdzona stosowną zmianą dokumentacji projektowej lub aneksem do projektu zaakceptowanym przez Zamawiającego.

§12

1. Wykonawca zapłaci Zamawiającemu kary umowne w razie:

* 1. niewykonania przedmiotu umowy z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy – w wysokości 10% wartości netto przedmiotu umowy określonej w §7 ust. 1.;
  2. opóźnienia w stosunku do któregokolwiek terminu, realizacji poszczególnych etapów przedmiotu umowy, określonego w §3 ust. 2. – w wysokości 0,1% wartości netto przedmiotu umowy, za każdy dzień opóźnienia;
  3. opóźnienia w wykonaniu całości przedmiotu umowy – dodatkowo w wysokości 0,1% wartości netto przedmiotu umowy, za każdy dzień opóźnienia;
  4. nieuwzględnienia wszystkich uwag Zamawiającego do przekazanej dokumentacji projektowej – w wysokości 50 zł netto za każdy stwierdzony przypadek nieuwzględnionej uwagi;
  5. wystąpienia 3 przypadków niezgodności pomiędzy projektami, a przedmiarami robót – w wysokości 100 zł netto dla każdej branży, w której zostaną wykryte 3 niezgodności. Zamawiający będzie sprawdzał przedmiary do momentu wykrycia 3 takich przypadków i zwracał dany przedmiar do poprawy. Przy wystąpieniu kolejnych 3 przypadków niezgodności w poprawionych przedmiarach – kara zostanie naliczona ponownie.
  6. niewykonania obowiązku określonego w § 16 ust. 2 w wysokości 0,1 %wartości netto umowy za każdy dzień opóźnienia.
  7. niewykonania obowiązków określonych w §11 ust. 4 w wysokości 0,1% wartości netto umowy za każdy dzień opóźnienia.

1. Zamawiający może dochodzić na zasadach ogólnych odszkodowania przewyższającego karę umowną.
2. Za niewykonanie przedmiotu umowy rozumie się niewykonanie którejkolwiek z pozycji przedmiotu umowy.
3. Zamawiający zapłaci Wykonawcy odsetki ustawowe za opóźnienie w zapłacie faktur.

§13

Wykonawca wniósł zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości **10%** wartości brutto przedmiotu umowy, co stanowi kwotę **……………… zł** /słownie …………………………… złotych

Wniesienie zabezpieczenia nastąpiło w formie: …………………………………………

Zabezpieczenie należytego wykonania Umowy zostanie zwrócone w terminie i na zasadach określonych w Prawie zamówień publicznych. W przypadku należytego wykonania zamówienia, Zamawiający zobowiązuje się zwrócić lub zwolnić zabezpieczenie w następujący sposób:

* 100 % kwoty zabezpieczenia zostanie zwrócone lub zwolnione do 30 dni od dnia wykonania przez Wykonawcę przedmiotu umowyi otrzymaniu przez Zamawiającego zmiany pozwolenia na budowę~~.~~

§14

1. W razie opóźnienia w wykonaniu przedmiotu umowy z przyczyn zależnych od Wykonawcy, Zamawiający może:

a) odstąpić od umowy po upływie 14 dni od dnia powstania opóźnienia, bez potrzeby wyznaczania dodatkowego terminu i żądać kary umownej lub odszkodowania za niewykonanie umowy lub,

b) wyznaczyć dodatkowy termin wykonania przedmiotu umowy, żądając kary umownej lub odszkodowania za opóźnienie - z zagrożeniem odstąpienia od umowy.

2. Zamawiający może odstąpić od umowy przed upływem terminu jej wykonania, jeśli stan zaawansowania robót wskazuje, iż termin wykonania przedmiotu umowy nie zostanie zachowany.

3. W razie wystąpienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy, Zamawiający może odstąpić od umowy w terminie miesiąca od powzięcia wiadomości o powyższych okolicznościach. W takim wypadku Wykonawca może żądać jedynie wynagrodzenia należnego mu z tytułu wykonania części umowy.

§15

1. W przypadku zamiaru powierzenia realizacji zamówienia podwykonawcy Wykonawca przed przystąpieniem do wykonywania prac przez podwykonawcę, jest zobowiązany poinformować o tym Zamawiającego, podając nazwę podwykonawcy oraz wskazując, która część zamówienia będzie przez niego wykonywana.

Wykonawca oświadcza, że zamierza powierzyć podwykonawcom wykonanie części prac w następującym zakresie………………………………………………………….

1. Do zawarcia przez Wykonawcę umowy z podwykonawcą na część prac objętych niniejszą umową, jest wymagana uprzednia pisemna zgoda Zamawiającego. Wykonawca jest zobowiązany przedstawić Zamawiającemu do zaakceptowania projekt umowy lub umów z podwykonawcą, a także projekty zmian tych umów, wraz z częścią dokumentacji dotyczącą wykonania prac określonych w umowie lub projekcie umowy.
2. Zamawiającemu przysługuje prawo zgłaszania zastrzeżeń do projektu umowy o podwykonawstwo i do projektu jej zmiany w terminie 10 dni od daty przedstawienia ich do akceptacji. Brak zastrzeżeń uważa się za akceptację projektu przez Zamawiającego.
3. Umowa z podwykonawcą powinna zawierać w szczególności zakres prac powierzonych podwykonawcy, terminy ich wykonania, wysokość wynagrodzenia oraz termin uregulowania wynagrodzenia. Terminy płatności dla podwykonawców przewidziane w tych umowach, nie mogą być dłuższe niż terminy płatności dla Wykonawcy wynikające z niniejszej umowy. Wartość prac zlecana podwykonawcom nie może być wyższa od wartości tego samego zakresu prac określonej w niniejszej umowie.
4. Wykonawca niezależnie od warunków umowy z podwykonawcą odpowiada wobec Zamawiającego za działanie lub zaniechanie podwykonawców tak jak za własne działanie lub zaniechanie.
5. Każda zmiana podwykonawcy, zmiana umowy z podwykonawcą lub zmiana zakresu wykonywanych przez niego robót, musi być uzasadniona przez Wykonawcę na piśmie i uprzednio zaakceptowana przez Zamawiającego na zasadach określonych w ust. 2-4.
6. Zawarcie umowy z podwykonawcą, zmiana umowy z podwykonawcą lub zmiana zakresu wykonywanych przez niego prac bez uzyskania pisemnej zgody Zamawiającego stanowi rażące naruszenie warunków umowy i uprawnia Zamawiającego do odstąpienia od umowy bez potrzeby wyznaczania terminu dodatkowego.
7. Wykonanie prac przez podwykonawców nie zwalnia Wykonawcy od odpowiedzialności i zobowiązań wynikających z warunków niniejszej umowy. Wykonawca zlecając prace podwykonawcom, zobowiązany jest bezwzględnie przestrzegać przepisów wynikających z art. 647 ¹ Kodeksu cywilnego. Zamawiającemu przysługuje prawo żądania od Wykonawcy zmiany podwykonawcy, jeżeli ten realizuje prace w sposób wadliwy, niezgodnie z warunkami niniejszej umowy i przepisami prawa.
8. W przypadku realizacji przez Wykonawcę przedmiotu umowy przy pomocy podwykonawców, na zawarcie umowy z którymi Zamawiający wyraził zgodę, Wykonawca winien dołączyć do protokołu odbioru końcowego oświadczenia wszystkich podwykonawców zgodne z załącznikiem nr 3 do umowy, na zawarcie umowy z którymi Zamawiający wyraził zgodę, skierowane do Zamawiającego, o otrzymaniu przez nich zapłaty za określony zakres wykonanych robót, w wysokości wynikającej z tej umowy wraz ze zrzeczeniem się podwykonawców roszczeń z tego tytułu w stosunku do Zamawiającego. W przypadku nie dostarczenia przez Wykonawcę powyższego oświadczenia, Zamawiający jest uprawniony do wstrzymania się z zapłatą wynagrodzenia należnego Wykonawcy w wysokości równej należności podwykonawcy, bez ponoszenia odpowiedzialności z tego tytułu.
9. Wykonawca jest zobowiązany do przedłożenia Zamawiającemu poświadczonej za zgodność z oryginałem kopii zawartej umowy o podwykonawstwo, a także jej zmian, której przedmiotem są roboty budowlane.
10. Zapisy niniejszej umowy dotyczące umów zawieranych z podwykonawcą stosuje się odpowiednio w przypadku zawierania umów z dalszym podwykonawcą.

§16

1. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca/podwykonawca przedłożył wraz z umową zanonimizowany wykaz osób przewidzianych do realizacji zamówienia.

W przypadku zmiany składu osobowego Wykonawca/podwykonawca zobowiązany jest każdorazowo do aktualizacji wykazu wraz z załącznikami w terminie natychmiastowym (w dniu rozpoczęcia pracy w zakresie przedmiotu zamówienia).

1. Zamawiający uprawniony jest do nieograniczonego weryfikowania przedłożonych przez Wykonawcę/ podwykonawcę dokumentów w zakresie zatrudnionych osób. W przypadku, gdy Zamawiający do weryfikacji zobowiązany będzie posiadać stosowne pełnomocnictwa do przedłożenia przed ZUS/KRUS, Wykonawca/podwykonawca na pierwsze wezwanie bezzwłocznie je dostarczy. W przypadku niespełnienia wymagań zamawiającego w ww. zakresie Zamawiający obciąży Wykonawcę karą umowna.
2. Zamawiający wymaga, aby osoby wykonujące czynności projektowe były wykonywane przez osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę. (nie dotyczy przy samozatrudnieniu).

§17

1. W oparciu o art. 144 Ustawy PZP, Zamawiający przewiduje możliwość zmian postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru Wykonawcy, zgodnie z warunkami podanymi poniżej:

1.1. zmiana terminu realizacji zamówienia z przyczyn nie leżących po stronie Wykonawcy, w przypadku:

1. z powodu okoliczności siły wyższej,
2. wprowadzenia dodatkowych zmian w dokumentacji projektowej, co może powodować brak możliwości dotrzymania pierwotnego terminu zakończenia realizacji zawartej umowy;
3. wstrzymania realizacji prac objętych umową, co uniemożliwia terminowe zakończenie realizacji przedmiotu umowy.
4. Wykonawca może żądać przedłużenia terminu umownego, jeżeli niedotrzymanie pierwotnego terminu było wynikiem przyczyn zależnych od Zamawiającego lub okoliczności, których nie można było przewidzieć potwierdzonych przez osobę koordynującą wykonanie zamówienia ze strony Zamawiającego.,
5. Wydłużonego czasookresu wydania pozwolenia na budowę przez Urząd Miasta w Katowicach poza czasokres 65 dni od daty złożenia kompletnego przez Wykonawcę wniosku o pozwolenie na budowę,
6. z powodu działań osób trzecich uniemożliwiających wykonanie prac, które to działania nie są konsekwencją winy którejkolwiek ze stron.

1.2. zmiany w zakresie realizacji przedmiotu umowy:

1. zmiana osób realizujących przedmiot zamówienia może nastąpić na uzasadniony wniosek Projektanta, lub według potrzeb Zamawiającego. Osoby proponowane na dane stanowisko muszą spełniać warunki w zakresie kwalifikacji i doświadczenia, które zostały określone w SIWZ;
2. z powodu uzasadnionych zmian w zakresie i sposobie wykonania przedmiotu zamówienia proponowanych przez Zamawiającego lub Wykonawcę, których nie można było przewidzieć w okresie zawarcia umowy
3. z powodu okoliczności siły wyższej,

1.3. inne zmiany:

1. zmian powszechnie obowiązujących regulacji prawnych obowiązujących w dniu podpisania umowy.
2. z powodu ustawowej zmiany stawki podatku VAT, strony dostosują wskazaną w umowie stawkę do obowiązujących przepisów prawa i odpowiednio podwyższą lub obniżą wynagrodzenie brutto, kwota netto pozostaje stała.
3. zmian danych teleadresowych.

2. Zmiany w umowie wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności.

§16

1. Sądem właściwym do rozstrzygania sporów zaistniałych między stronami jest sąd polski – sąd powszechny, właściwy miejscowo i rzeczowo dla Zamawiającego.

2. Spory rozstrzygane będą w oparciu o prawo polskie.

3. W sprawach nie uregulowanych niniejszą umową mają zastosowanie przepisy kodeksu cywilnego.

§17

1. Umowę sporządzono w dwóch egzemplarzach, po jednym dla każdej ze stron.

2. Załączniki do umowy:

Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia

Oferta Wykonawcy

Oświadczenie podwykonawcy

*ZAMAWIAJĄCY WYKONAWCA*

1...................................... 1......................................

2...................................... 2......................................

**Załącznik nr 7 do SIWZ**

Wzór umowy na nadzór autorski

**UMOWA nr …/FT-2/…….**

**o sprawowanie nadzoru autorskiego w czasie realizacji „Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

zawarta w dniu ………... w Katowicach pomiędzy Głównym Instytutem Górnictwa w Katowicach, Plac Gwarków 1, zarejestrowanym w Sądzie Rejonowym Katowice – Wschód w Katowicach, Wydział VIII Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem KRS 0000090660, **zwanym dalej „Zamawiającym**”, reprezentowanym przez:

1. …………………………………………………………………………………………….

2. ……………………………………………………………………………………………

a

………………………………………………………………………………………………

Reprezentowaną/ym przez:

prowadzącą/ym działalność gospodarczą pod adresem ………………………….,

zarejestrowaną/ym w ………………………………………………………………………..

**zwanym dalej „Wykonawcą”.**

Niniejszej umowie nadaje się następującą treść:

§1

1. Zamawiający zleca, a Wykonawca zobowiązuje się sprawować **nadzór autorski nad przebudową strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”.**

Inwestycja realizowana jest na podstawie dokumentacji opracowanej przez Wykonawcę.

2. Wykonawca sprawować będzie nadzór autorski w zakresie obejmującym w szczególności i terminach ustalonych przez Strony:

a) stwierdzenie, w toku wykonywania robot budowlanych, zgodności realizacji z projektem budowlanym i projektami wykonawczymi,

b) wyjaśnianie wątpliwości dotyczących projektu budowlanego, projektów wykonawczych, Specyfikacji Technicznych Wykonania i Odbioru Robót i ewentualne uzupełnienie szczegółów dokumentacji projektowej,

c) uzgadnianie, na wniosek Zamawiającego lub Wykonawcy, możliwości wprowadzenia rozwiązań zamiennych w stosunku do przewidzianych w dokumentacji projektowej w zakresie materiałów i konstrukcji oraz rozwiązań technicznych i technologicznych,

d) zapewnienie, by zakres wprowadzonych zmian nie spowodował istotnej zmiany zatwierdzonego projektu budowlanego, wymagającej uzyskania nowego pozwolenia na budowę,

e) udział w komisjach i naradach technicznych organizowanych przez Zamawiającego, w odbiorach robót zanikających oraz odbiorze końcowym budowy, procedurach rozruchu,

f) ocena wyników szczegółowych badań materiałów i konstrukcji w zakresie zgodności z rozwiązaniami projektowymi, normami i innymi obowiązującymi przepisami,

g) udział w czynnościach mających na celu doprowadzenie do uzyskania projektowych zdolności użytkowych całego przedsięwzięcia inwestycyjnego.

3. Jeżeli w toku wykonywania robót dokonane zostaną bez zgody Wykonawcy istotne odstąpienia od zatwierdzonego projektu budowlanego lub innych warunków pozwolenia na budowę, Wykonawca jest zwolniony z obowiązku :

a) wyrażenia zgody na powyższe zmiany,

b) podpisania kierownikowi budowy oświadczenia o zgodności wykonania obiektu z projektem budowlanym i warunkami pozwolenia na budowę, przepisami i obowiązującymi normami,

c) naprawienia szkody w okresie gwarancji i rękojmi wynikającej z nie uzgodnionego odstępstwa od projektu.

4. Zmiany wprowadzone do dokumentacji projektowej w czasie wykonywania robót budowlanych, za zgodą Wykonawcy i osoby sprawującej nadzór dokumentowane będą przez

a) zapisy na rysunkach wchodzących w skład dokumentacji projektowej,

b) rysunki zamienne lub szkice albo nowe projekty opatrzone datą, podpisem oraz informacją jaki element dokumentacji zastępują,

c) wpisy do Dziennika Budowy,

d) protokoły lub notatki służbowe podpisywane przez strony i załączone do Dziennika Budowy.

5. Na budowie, w imieniu Zamawiającego, na podstawie zawartej umowy działa nadzór inwestorski dysponujący branżowymi inspektorami nadzoru.

§2

1. Nadzór autorski sprawowany będzie od dnia rozpoczęcia inwestycji **„Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”** do dnia podpisania protokołu odbioru końcowego robót, a w przypadku stwierdzenia wad w przedmiocie odbioru do dnia podpisania protokołu stwierdzającego usunięcie stwierdzonych wad.

2. Wykonawca ma obowiązek zapewnić sprawowanie nadzoru autorskiego przez projektantów, autorów poszczególnych opracowań, celem zapewnienia ciągłości realizacji inwestycji.

3. Zamawiający zawiadomi Wykonawcę o podpisanych umowach na realizacje robót objętych projektem budowlanym i projektami wykonawczymi.

4. Wykonawca będzie pełnić nadzór autorski według potrzeb wynikających z postępu robót, powiadomienia będą dokonane telefonicznie lub e-mailem, na 3 dni przed oczekiwanym pobytem.

5. Wykonawca sprawujący nadzór autorski, przewidywany termin pobytu na budowie będzie uzgadniał telefoniczne lub e-mailem ze wskazanym przedstawicielem nadzoru inwestorskiego.

6. Każdy pobyt na budowie musi być odnotowany wpisem do Dziennika Budowy.

7. Z każdego pobytu sporządzona musi być notatka lub protokół zawierający dokonane ustalenia i będące podstawą do rozlicznie wynagrodzenia za sprawowany nadzór.

Kopia notatki lub protokołu każdorazowo dostarczana będzie Zamawiającemu.

§3

1. Strony ustalają ryczałtowe wynagrodzenie jednego nadzoru w wysokości ……….….. PLN netto oraz …………………….... PLN brutto.

2. Wynagrodzenie obejmuje wszelkie koszty i wydatki związane ze sprawowaniem nadzoru autorskiego przez poszczególnych autorów opracowań dokumentacji projektowej.

3. Wynagrodzenie jednostkowe netto jest niezmienne, wynagrodzenie brutto może ulec zmianie w przypadku zmiany stawki VAT.

4. Wynagrodzenie wstępne ustala się w wysokości: ……… PLN netto przy przewidywanej ilości nadzorów 20.

5. Wynagrodzenie ostateczne wynikać będzie z rzeczywistej ilości sprawowanych nadzorów.

6. Faktury za sprawowanie nadzoru wystawiane będą w okresach miesięcznych, na koniec każdego miesiąca .

7. Podstawę do wystawienia faktur przez Wykonawcę stanowić będzie pisemne ze-stawienie nadzorów podpisane przez Wykonawcę i nadzór inwestorski wraz z oświadczeniem stron stwierdzającym, że wykonywane czynności nadzoru autorskiego wykonane zostały sumienni i z należytą starannością .

Zamawiający nie zapłaci za nadzory, z których nie sporządzono protokołu lub notatki i za nadzory z których sprawowania nie otrzymał stosownego protokołu lub notatki potwierdzającej ich sprawowanie i dokonane ustalenia.

8. Faktury za dokonane czynności nadzoru płatne będą przelewem, z konta Zamawiającego na konto Wykonawcy …………………………………………………… w ciągu 30 dni od daty złożenia faktury wraz z zestawieniem i oświadczeniem o którym mowa w punkcie 7. Jako termin zapłaty wynagrodzenia uważany będzie dzień obciążenia rachunku Zamawiającego.

§4

1. Wykonawca zobowiązany jest do zapłacenia kar umownych z tytułu :

a) opóźnienia w zapewnieniu sprawowania nadzoru autorskiego w stosunku do terminu określonego zawiadomieniem o którym mowa w §2 ust. 4 – w wysokości 50 zł netto za każdy dzień opóźnienia;

b) niedotrzymanie terminu uzgodnienia rozwiązań zamiennych oraz wydania opinii i uzgodnień w stosunku do terminów ustalonych z nadzorem Inwestorskim podczas nadzoru – w wysokości 50 zł netto za każdy dzień opóźnienia.

2. W przypadku gdy kary umowne nie pokryją strat, Zamawiający może żądać od-szkodowania uzupełniającego na zasadach ogólnych.

3. W razie zaistnienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy, Zamawiający może odstąpić od umowy w terminie 30 dni od powzięcia wiadomości o tych okolicznościach. W takim przypadku Wykonawca może żądać jedynie wynagrodzenia należnego z tytułu wykonania części umowy.

§5

1. Koordynatorem ze strony Wykonawcy będzie ………………………………..

tel ……………………….; faks …………………..; e-mail …………………………

2. Ze strony Zamawiającego przedstawicielem będzie …………….……………… tel …………………………faks…………………….. e-mail ……………………….

§6

1. Wszelkie zmiany Umowy wymagają formy pisemnej pod rygorem nieważności i mogą być dokonane w granicach określonych zapisem art.144 ust. 1 pkt 2-6 ustawy Prawo zamówień publicznych.

2. Sprawy sporne mogące wyniknąć na tle realizacji mniejszej Umowy rozstrzygane będą przez sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.

3. W sprawach nieuregulowanych niniejsza Umową zastosowanie mają :

- przepisy ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku z późniejszymi zmianami.- Prawo zamówień publicznych

- przepisy ustawy z dnia 7 lipca 1994 roku z późniejszymi zmianami - Prawo budowlane,

- przepisy wykonawcze do obu ustaw,

- ustawa z dnia 4 lutego 1994 roku z późniejszymi zmianami – Ustawa o prawie autorskim i prawach pokrewnych,

- ustawa z dnia 23 kwietnia 1964 roku z późniejszymi zmianami – Kodeks cywilny.

§7

1. Integralną część Umowy stanowi, jako załącznik nr 1 - Wykaz osób sprawujących nadzór autorski.

2. Umowę sporządzono w 2 jednobrzmiących egzemplarzach, po jednej dla każdej ze stron.

ZAMAWIAJĄCY WYKONAWCA

……………………………….. ………………………………..

……………………………….. ………………………………..

**Załącznik nr 3 do Umowy**

**na wykonanie projektów i uzyskanie pozwolenia na budowę**

**Nr ----------------------------**

**z dnia ----------------------------**

**Oświadczenie podwykonawcy**

Ja/my\*, niżej podpisany(i) ------------------------------- działając jako właściciel/osoba(y) do reprezentacji podmiotu (zgodnie z KRS):\*

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

będący podwykonawcą robót dla inwestycji pn.:

**Wykonanie projektów wykonawczych dla inwestycji "Przebudowa strefy wejścia wraz z wykonaniem nowego szybu dźwigowego" Głównego Instytutu Górnictwa w Katowicach”**

oświadczam(y), że:

- Wykonawca ww. inwestycji, tj. ---------------------------------------------------------- nie posiada żadnych zobowiązań finansowych wynikających z faktury/faktur\* nr ----------------z dnia -------------------------------- do umowy nr ---------------------- z dnia --------------względem mnie/naszej firmy\*, z tytułu realizacji zadania inwestycyjnego j. w.

- ogół należności został zapłacony w terminie umownym.

**W związku z powyższym oświadczam(y), że w stosunku do kwot za roboty podwykonawcze wynikające z ww. faktury/faktur\* zrzekam(y) się wszelkich roszczeń wobec Zamawiającego – Głównego Instytutu Górnictwa z tytułu wykonanych prac podwykonawczych.**

……………………………………. ………………………..……………….…………….

(miejscowość i data) (pieczątka i podpis podwykonawcy)

……………………………………….…………….

(pieczątka i podpis Wykonawcy)

\*niepotrzebne skreślić

1. [↑](#footnote-ref-1)